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VÝPRAVA 
 ZA BROUKY

MOST – Mostecké muze-
um pořádá entomologickou vy-
cházku na vrch Šibeník v Mostě. 
Sraz účastníků je v 16.30 hodin 
na parkovišti v ulici Jiřího z Po-
děbrad. Zjistíte, jaké zajíma-
vé druhy bezobratlých lze ob-
jevit uprostřed města. Výprava 
se zaměří především na brou-
ky, mravence, rovnokřídlé a pa-
vouky.

ZASTUPITELÉ  
NAPOSLEDY
MOST – V tomto voleb-

ním období se ve velké zaseda-
cí místnosti Magistrátu města 
Mostu sejdou naposledy 8. září 
ve 13 hodin mostečtí zastupite-
lé. Slovo dostane i veřejnost, a to 
v závěru zasedání.

PRAVĚKÝ  
ČLUN

MOST – Oblastní muzeum 
a galerie Most zve 8. září od 
15 do 17 hodin na akci „Mono-
xyl“. Přijďte  si vyzkoušet prá-
ci na výrobě repliky pravěké-
ho člunu tak zvaného  monoxy-
lu za pomocí technologií z doby 
bronzové.

Veslařský sprint
Jezero Most 17. 9. od 9 hodin

MOST – Přesně za týden vypukne největší Mostecká slavnost v  historii 
města Mostu. Dvouletý covidový půst chce město obyvatelům vynahra-
dit, a proto uspořádalo dvoudenní festival nabitý atraktivním programem 
pro všechny věkové kategorie, se spoustou novinek, včetně slev. Vstupné 
je zdarma!  

Bude to velké, tak všichni dorazte!
Mostecká slavnost se bude konat  

9. a 10. září v areálu kostela Nanebe-
vzetí Panny Marie. „Mostecká slav-
nost bude tentokrát dvoudenní. Při-
pravovali jsme ji dlouho a jsme rá-
di, že konečně nastal čas na to, na 
co jsme dlouhé dva roky čekali a že 
u toho budeme všichni společně,“ ří-
ká mostecký primátor Jan Paparega 
a dodává: „Hudební program se roz-
šíří na tři pódia, takže můžeme smě-
le konkurovat i velkým komerčním 
festivalům. Na své si přijdou všech-
ny věkové kategorie. Bude to vel-
ké, tak všichni dorazte!“ Z  hudeb-
ních star se můžete těšit například 
na Monkey Businness, Slzu, Jelena, 
UDG, Lenny, Trautenberka,  Ivana 
Mládka, Bena Cristovao, No Name 
a další kapely a interprety. 

Velkou novinkou je stanové měs-
tečko. „Abyste si festivalovou atmo-
sféru užili se vším všudy, nabízí-
me možnost ubytování ve stanovém 
městečku,“ prozradila jednu z  no-
vinek náměstkyně primátora Mar-
kéta Stará. V letošním roce bude 
možné  na Mostecké slavnosti za-
platit také  bezhotovostně, pomocí 

Blue Card. „Výhodou Blue Card bu-
de 10procentní sleva na  občerstvení 
a atrakce. Podobná je běžné plateb-
ní kartě, na kterou si nabijete finanč-
ní prostředky, kterými je možné na 
akci platit,“ podotýká náměstek pri-
mátora Marek Hrvol. Kartu lze po-
řídit před akcí zdarma v mosteckém 
„íčku“ či přímo na akci na dobíje-
cích místech za 30 Kč. Zůstatek kre-
ditu na kartě se zjistí tak, že prodej-
ce po každé transakci ukáže zákaz-
níkovi zůstatek kreditu. „Úplný pře-
hled o každém výdaji budete mít, po-
kud si do mobilu instalujete aplika-
ci NFCtron. Samozřejmostí je, že bě-
hem Mostecké slavnosti bude možné 
kartu dobít, a to na třech dobíjecích 
místech nebo on-line,“ doplnil ještě 
náměstek. 

Kromě novinek a skvělých ka-
pel nebude chybět ani mnoho do-
provodných zážitků, slavnostní 
průvod, vratné ekologické kelím-
ky, ale i možnost úschovy jízdních 
kol a koloběžek! „Přijďte ukázat, že 
umíme vytvořit správnou atmosféru 
a že se umíme dobře bavit!“ zve na 
akci Marek Hrvol.                        (sol)

Více informací o programu slavností, způsobu pořízení 
a nakládání s kartou i  další info zjistíte na www.mosteckaslavnost.cz. 

DOPRAVNÍ PODNIK
otevře dveře pro veřejnost 

MOSTECKO – Dopravní podnik měst Mostu a Litvínova chystá Den 
otevřených dveří. V Mostě se uskuteční v sobotu 10. září od 9 do 
12 hodin, v Litvínově pak 28. září.

„Bude toho k vidění hodně, protože je co nabídnout. Věřím, že zá-
jem lidí bude velký a bude pokračovat dál na Mostecké slavnosti, která 
na Den otevřených dveří naváže. Akce se uskuteční i jako připomínka 
dosud neoslaveného 120. výročí městské hromadné dopravy na Mos-
tecku,“ připomněl Jan Paparega, primátor města Mostu, které je jed-
ním z akcionářů dopravního podniku. 

Připravený je bohatý a zajímavý program, který uspokojí širokou 
veřejnost.  K vidění budou současné i historické vozy. „V Mostě bu-
de  historická tramvaj T5B6t, kterou bohužel nyní nejsme schopni pře-
vézt do Litvínova z důvodu rekonstrukce tramvajové trati,“ vysvětlu-
je šéf Dopravního podniku měst Mostu a Litvínova Daniel Dunov-
ský a dodává: „Probíhat bude i doprovodný program - kolo štěstí pro 
děti, skákací hrad, jako obvykle i stánek Besipu a stánek městské poli-
cie, dále fotobox, v němž se návštěvníci mohou vyfotit ve voze a foto-
grafii si odnést na památku.“ 

V minulých měsících probíhala fotosoutěž, ve které mohli foto-
grafové posílat své snímky vozidel. „Ze zaslaných fotografií bylo vy-
bráno tucet vítězných snímků, z nichž bude sestaven kalendář na rok 
2023,“ prozradil dále ředitel. „Účastníci soutěže budou odměněni 
věcnými dary a vítězné snímky budou k vidění na dni otevřených dve-
ří, kde bude kalendář k prodeji,“ doplnil. Zdarma i v prodeji budou 
také k dispozici 10. a 28. září reklamní předměty dopravního pod-
niku včetně nových triček s potiskem.                                             (sol)

 
Tatra T5B6 vyrobená v roce 
1976 v počtu pouhých dvou 
kusů. Obě skončily v Mostě, 
jedna se  zachovala jako 
historická.



Pavla Chotěborská,
předsedkyně DHK Baník Most 
a TJ Baník Most

Láska ke sportu je nejenom 
mým koníčkem, ale i životní mo-
tivací a povoláním. Ráda bych 
vytvářela podmínky pro sport 
a zasadila se o aktivní život v na-
šem městě. K tomu neodmysli-
telně patří výchova mladé gene-
race a návrat k aktivnímu spor-
tu, a to od nejmenších dětí v ma-
teřských školách až po seniory. 
Mým mottem a hlavním důvo-
dem proč kandiduji, je „Sport je 
víc než počítač “. 

Luu Danh Tiėp, 
projektový manažer, mluvčí 
Svazu Vietnamců v Mostě

Jsem zástupcem druhé genera-
ce vietnamské komunity v Mos-
tě. Věřím, že naše město má vel-
ký potenciál. Za posledních osm 
let pozoruji velkou změnu k lep-
šímu. Rád bych přispěl se svými 

zkušenostmi k tomu, aby se měs-
to stalo cílenou destinací pro ta-
lentované a šikovné mladé je-

dince, kteří by napomohli zvýšit 
úroveň života ve městě.

Pavel Fekete,
podnikatel

Do politiky vstupuji jako no-
váček, ale už delší čas mohu na-
hlížet pod pokličku komunální 
politiky v Mostě. Lidé mě mo-
hou znát jako kameramana, mo-
derátora různých akcí v Mostě 
či nadšence, který pomáhá oži-
vit zájem o starý Most. Považuji 
se za mosteckého patriota a rád 

bych se podílel na rozvoji pří-
městských částí Mostu. 

(vi)
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Eduard Bárta vystavuje
na zámku v Jimlíně

MOST/JIMLÍN - Na zámku 
Jimlín vystavuje mostecký 
malíř Eduard Bárta. Výstava 
je součástí prvního zámecké-
ho okruhu. 

Na výstavě je možno vidět 
celkem jedenatřicet originá-
lů olejomaleb a tištěných do-
malovaných kopií na plechu. 
Součástí je i prodej  dvanác-
ti druhů pohlednic obrazů 
v pokladně zámku. Výstava potrvá do 30. října.                           (nov)

 

Zámecký festival
KorozlukyFEST

KOROZLUKY – Na zámku Korozluky vypukne 3. září další ročník ob-
líbeného hudebního festivalu KorozlukyFEST.

Těšit se můžete na kapely Vomiště, Jan Řepka, Petr Kalandra Me-
mory Band, Ivan Hlas Trio a Cumbal. Festival se uskuteční v zámec-
kém parku Korozluky. Začátek je v 18 hodin.  Vstupné v předprode-
ji 220 Kč, na místě 300 Kč.                                                              (nov)

Ivan Hlas Trio

Divadlo rozmanitostí 
zkouší Žižlu a Pižlu

MOST – Divadlo rozmanitostí začalo zkoušet novou  inscenaci Žižla 
a Pižla aneb Život s kostkou.

Diváci se vydají s  Žižlou a Pižlou na dobrodružnou vývojovou 
cestu virtuálním světem. Inscenace je plná pohybu, humoru a gagů 
v moderní scénografii, zaujme malé i velké diváky. Režie se ujal reno-
movaný choreograf Martin Pacek. Nenechte si ujít premiéru 8.  říj-
na v 17 hodin v Divadle rozmanitostí.                                           (nov)

Náhradní autobusová do-
prava funguje v plném rozsa-
hu podle současných jízdních 
řádů. „Cestující upozorňujeme, 
že zastávka Most - rozcestí Ko-
pisty bude po celou dobu výluky 
v režimu ‚na znamení‘,“ upozor-
nil ředitel Dopravního podni-
ku měst Mostu a Litvínova Da-
niel Dunovský. Kromě zastávek 
Litvínov Citadela, Litvínov  sta-
dion (směr Citadela) a Litvínov 

technické služby,  budou auto-
busy náhradní dopravy zastavo-
vat v náhradních zastávkách mi-
mo tramvajové zastávky. I na za-
stávkách v úseku Most sportovní 
hala, Most Čs. mládeže nebu-
dou autobusy náhradní dopra-
vy zastavovat v tramvajových za-
stávkách na tramvajovém pásu, 
ale v přilehlých autobusových 
zastávkách. „Výluka je spojena 
s plánovanou rekonstrukcí tram-

vajové otočky v Záluží. V zastáv-
kách je rovněž informace o výluce 
a umístění náhradních zastávek 
vylepena. Výluka je plánována 
zhruba do konce letošního roku. 
O přesném datu ukončení výlu-
ky budeme cestující včas informo-
vat,“ slibuje Daniel Dunovský. 

Délka výluky záleží na prove-
dení dodavatelských prací a na 
zahájení zkušebního provozu. 
Výluka v celé trase je pro cestu-
jící jednodušší v tom, že nemusí 
docházet k přesunu cestujících 
z autobusů do tramvají.     

 (sol)

Začala velká tramvajová výluka
Potrvá až do konce roku

MOST – V těchto dnech začala výluka tramvajového provozu na lin-
kách 1, 3, 4 a 40, a to v celé jejich trase! Náhradní autobusová dopra-
va vede z Litvínova až do Mostu. Tramvaje na lince číslo 2 jsou po 
celou dobu v provozu. 

„Doufáme, že se podaří tramvajovou trať v nejbliž-
ších měsících zprovoznit a cestující se v novém ro-
ce svezou na nově zmodernizované trati. Děkuje-
me cestujícím za pochopení,“ věří ředitel doprav-
ního podniku Daniel Dunovský.  

Radnice vyhlásila veřejnou za-
kázku na pronájem vánoční vý-
zdoby, včetně návrhu a výroby 
nových prvků. „Soutěžíme vánoč-
ní výzdobu vždy po čtyřech letech. 
Nyní se jedná o roky 2022 až 2025. 
Většinou se hlásí jediný zájemce, 
klášterecká firma MK - mont illu-
minations s.r.o. Předpokládáme, 
že to tak bude i letos. Předpoklá-
dané náklady jsou 14 milionů ko-
run,“ informoval náměstek pri-
mátora Marek Hrvol. 

Letošní Vánoce  zpestří  no-
vinky. „Výzdobu  připravujeme 
například do okolí jezera Most. 
Chceme nasvětlit hlavní cestu, 
kde jsme nedávno instalovali no-
vé lampy. Každá druhá lampa by 
měla být nasvícena vánoční vý-
zdobou až  ke zdejšímu parkoviš-
ti,“ prozradil náměstek.  Do no-
vé vánoční výzdoby by se měla 
zahalit také ASTRA. „O novou 
výzdobu nás požádal pan ředi-
tel. Jeho požadavek radní vysly-

šeli. Rádi tak zpestříme senio-
rům vánoční čas,“ doplnil Ma-
rek Hrvol.  

Město se chystá také na dopl-
nění nových světelných prvků. 
Na okružní křižovatce u Stovky  
by se měli objevit nasvícení ho-
kejisté a další vánoční stromky. 
„Letos bychom se více chtěli  za-
měřit na všechna naše příměs-
tí a v každé lokalitě nasvětlit vá-
noční strom. Strom byl dosud jen 
někde. Chyběl například v Souši 
či v Rudolicích. Vytipujeme stro-
my, kam bychom vánoční výzdo-
bu nainstalovali. Kde to nepůjde, 
tam vánoční strom seženeme,“ 
doplnil náměstek.  

Naposledy se nově do Vánoc 
zahalil například boční vchod 
a můstek k Centralu, hotel Casca-
de a další místa. Naopak z osvět-
lení se vyjmula bříza u magistrá-
tu, a  javory na třídě Budovatelů. 
Stromy, které nebyly v dobré kon-
dici, město muselo nechat vyká-
cet a nahradit novými stromky. 

Nejvíce kvitovanou loňskou 
novinkou bylo prodloužení ote-
vírací doby na vánočních trzích, 
které zůstaly na 1. náměstí až do 
silvestra. Tak by to mělo být  i le-
tos. Chybět nebude ani tradiční 
Ježíškova pošta, Mikulášká tram-
vaj a další atraktivní program 
a oblíbené akce.                        (sol)

Vánoční novinky: Osvětlení k jezeru a nasvícení hokejisté
MOST – Město udělá pro Mostečany opět o něco hezčí Vánoce. Chys-
tá další novinky ve vánoční výzdobě, a pokud nedojde k  žádným 
protiepidemickým opatřením a zákazům, mohou se těšit i na boha-
tý kulturní program a prodloužené vánoční trhy.   

Hnutí ProMOST představuje nové tváře 
na kandidátce do mosteckého zastupitelstva

Ředitel Dopravního 
podniku měst Mostu 
a Litvínova Daniel 
Dunovský.



„Expozice bude nejenom ve 
formě modelů domů moder-
ně vyráběných na 3D tiskár-
nách, ale i ve virtuální 3D rea-
litě. V  současnosti jsou již při-
pravené ve virtuální 3D realitě 
všechna tři náměstí a jejich pro-
pojovací ulice. Zatím je ještě ne-
můžete vidět na určeném mís-
tě u jezera Most, ale můžete se 
podívat na expozici v mostecké 
městské knihovně,“ představu-
je unikátní projekt Milan Kož-
nar. Pro prohlídku je potřeba se 

objednat v rezervačním systému 
na stránkách www.minimost.cz. 
Po nasazení 3D brýlí se vrátíte 
o několik desetiletí zpět na mís-
ta, kde jste žili, pracovali, naku-
povali a chodili na odpočinko-
vé procházky. „Koordinátorem 
MiniMostu je SMM. Projekt sa-
mozřejmě pokračuje dalšími eta-
pami, o kterých vás budeme prů-
běžně informovat a věříme, že 
připravené prohlídky všech ná-
městí se vám budou líbit,“ dodá-
vá Milan Kožnar.                 (vol)

Město vyhlašuje veřejnou za-
kázku na první etapu výmě-
ny svítidel veřejného osvětlení. 
Radnice tak reaguje na blížící 
se konec smluvního vztahu me-
zi Technickými službami Most 
a společností Siemens, který 
skončí v polovině září. „Smlou-
va se společností Siemens byla 
dlouholetá. Proto chceme navá-
zat novým smluvním vztahem. 
Zatím budou mít do konce ro-
ku osvětlení na starosti technické 
služby a od ledna vyhlásíme ve-
řejnou zakázku na nového správ-
ce veřejného osvětlení,“ uvedl 
náměstek primátora Marek Hr-
vol.  Město chce zároveň inves-
tovat do úsporných světel. „Ne-

chali jsme zpracovat audit veřej-
ného osvětlení a na jeho základě 
budeme po etapách vyměňovat 
svítidla téměř v  celém městě za 
úspornější.  Začít bychom chtě-
li ještě letos na podzim,“ konsta-
toval náměstek. V rámci I. etapy 
se  vymění svítidla v části třídy 
Budovatelů, Moskevská a Josefa 
Skupy. „Svítidla na třídě Budo-
vatelů jsou čtyřicet let stará a vý-
měnu už zasluhují. Obdobně je 
to i v dalších částech města. Prv-
ní bude na řadě centrum. Nové 
veřejné osvětlení bude úsporněj-
ší a komunikaci lépe osvětlí. Ně-
kde bude i jinak situováno, pro-
tože často svítí do stromů. Výmě-
na veřejného osvětlení není jen 

o úspoře, ale také o moderniza-
ci,“ doplnil Marek Hrvol. 

S  první etapou začne město 
v září a to za  4,5 mil. Kč a do-
končena by měla být ještě letos. 
„Na nové veřejné osvětlení bu-
de město každoročně žádat o do-
taci na kterou bychom měli do-
sáhnout,“ doplnil náměstek. Po-
stupně se vymění veřejné osvět-
lení i v  dalších částech města. 
„Budeme navazovat druhou 
a třetí etapou, kterou bychom 
chtěli zvládnout v  příštím roce. 
Čtvrtá etapa by  měla proběh-
nout v roce 2024,“ dodal náměs-
tek. Novým veřejným osvětlení 
mostecká radnice reaguje i na 
současné ceny na trhu. „Jakou 
budou mít nová svítidla úsporu, 
lze v  současné chvíli vzhledem 
k době, kdy se ceny energií mě-
ní každou chvíli, těžko prediko-
vat. Výměna se ale děje i v rámci 

těchto úspor. V žádném případě 
ale nemáme v plánu měnit dobu 
svícení a lampy na noc vypínat,“ 
ujistil ještě náměstek primátora. 

(sol)

Chtěla bych se zeptat na ob-
novu schodiště před vchodem 
651/53 v ulici Česká. Bude sou-
částí nového schodiště nájezd 
na kočárky? Jsme ve vchodě 
3  maminky s kočárky, věřím, 
že by to též uvítaly, jelikož nej-
bližší nájezd je o 4 vchody dál. 

V rámci přípravy akce jsme 
uvažovali o tom, že pro rekon-
strukci chodníkových ploch za-
jistíme zpracování projekto-
vé dokumentace, která bude předmětnou lokalitu řešit jako celek, 
tedy i včetně bezbariérového řešení pro vozíčkáře, kočárky apod. 
Bohužel na pozemcích v této lokalitě je umístěno velké množství 
podzemních inženýrských sítí (především horkovod) a jejich pro-
vozovatelé městu nepovolí takovou zásadní investici nad jejich za-
řízením. Jediné možné řešení tak pro město byla prostá oprava 
chodníkových ploch a schodišť. Prostou opravou rozumějte náhra-
du stávajících konstrukcí novými ve stávající trase. V rámci prosté 
opravy však bohužel není možné realizovat v prostoru stávajícího 
schodiště bezbariérový nájezd, a to z důvodu, že sklon svahu by byl 
v rozporu s platnými technickými normami a předpisy pro chodní-
ky a venkovní schodiště. Je zřejmé, že i přesto je nutné opravy ko-
munikací pro pěší v dané lokalitě realizovat, a to i za cenu provede-
ní pouze prosté opravy. Bohužel z výše popsaných důvodů bezbari-
érový nájezd není možné realizovat a jako přístupové cesty s kočár-
kem doporučujeme využít chodníku u č. p. 648/47. U č. p. 657/65 
je pak realizováno pozvolné schodiště, které je možné také vyjet bez 
potíží i s kočárkem.

Odpovídá primátor města Mostu 
Jan Paparega
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Milan Kožnar (v popředí) oživuje minulost královského města tak, jak 
ji znali pamětníci.

DALŠÍ ZPRÁVY A ZAJÍMAVOSTI NAJDETE NA WWW.HOMERLIVE.CZ

P tejte se politiků

Jan Paparega

Most rozsvítí úsporné lampy
MOST –  Město se pustí do rozsáhlé výměny veřejného osvětlení za 
stávající zastaralé a finančně nákladné. V rámci akce se vymění sto-
žáry a především svítidla. V současné době je v Mostě více než sedm 
tisíc tři sta světelných bodů. 

Milan Kožnar: „MiniMost se otevírá veřejnosti“
MOST - Projekt MiniMost se zrodil před mnoha lety a postupem 
času se změnila jeho koncepce. K původním modelům zmenšenin 
domů se přidalo i moderní zpracování starého města. Vznikla vir-
tuální 3D verze prohlídky města Mostu podle skutečného rozložení 
královského města. Na projektu pracuje Milan Kožnar, kandidát za 
Sdružení Mostečané Mostu. 

Společnou kandidátku ve-
de do voleb předsedkyně OK 
SPD Most a krajská místopřed-
sedkyně SPD Jarmila Fuchsová.  
„Navázat na spolupráci s Triko-
lorou bylo oboustranné. Priori-
tou našeho programu je bezpeč-
nost. Vím, že tento programový 
bod bude mít více kandidujících 
stran. Ale my přistupujme k  ře-
šení této problematiky i z druhé 
strany. Problém ve stovkách ne-
vyřeší správci lokalit. Jak navýší-
me hlídky strážníků, ale i PČR, 
když se potýkáme s nedostatkem 
policistů i strážníků? Nebude to 
jen ve výši náborového příspěv-
ku. Důležité je, jak si hlavně ty-

to lidi udržet,“ říká lídryně Jar-
mila Fuchsová.   

Dvojkou na kandidátce je 
předseda MO Trikolora Most 
a krajský místopředseda Triko-
lory Pavel Gál. „Pohnutá historie 
Mostu přináší dodnes specifické 
problémy pro toto město. Chceme 
se podílet aktivně na řešení těch-
to problémů ve spolupráci s  ko-
legy z SPD, se kterými jsme na-
šli velkou shodu v programovém 
prohlášení. Ať už se jedná o ob-
last sociální, dopravy, školství,  
sportu, kultury,  rozvoje města 
a jeho všech částí. Jsem přesvěd-
čen, že Most je dobrým místem 
pro život a může být ještě dale-

ko lepším. Rádi bychom docílili 
co největší shody se všemi, kteří 
budou mít opravdový zájem na 
řešení problémů a budou s námi 

chtít spolupracovat, “ dodává Pa-
vel Gál.             

Zadavatel/
Zhotovitel Trikolora

SPD jde letos do komunálních  
voleb v Mostě společně s Trikolorou

Političtí spojenci do komunálních voleb Jarmila Fuchsová (SPD) a Pa-
vel Gál (Trikolora).

MOST – Hnutí Svoboda a přímá demokracie (SPD) jde letos do ko-
munálních voleb v  Mostě společně s  politickou stranou Trikolora 
pod číslem 2. 

V Radničním parku
„Neděle ve středu“

MOST – V Radničním parku pokračuje 
11.  září od 15 do 18 hodin multižánrový 
hudební minifestival „Neděle ve středu“.

Hudební minifestivaly pořádá spolek 
Malá Paříž.  Program: Od 15 hodin „Art-
mosféra“, zajímavá kapela s vlastní tvor-
bou a českými texty, která má za sebou ne-
jen stovky koncertů, ale i spolupráci s ČT 
i televizí Seznam. A též spolupráci s takovými jmény, jako je Jan 
P. Muchow. Od 16 hodin „The Villains“, kapela, jejíž začátky sa-
hají neuvěřitelně až do roku 1966, kdy se na střední škole potka-
li 4 kamarádi a založili kapelu. Po létech hraní i nehraní se opět da-
li dohromady. Od 17 hodin „Circus Ponorka“, jednočlenný orches-
tr v průběhu show Honzy Ponocného. Bývalý dvorní kytarista Mi-
ro Žbirky má za sebou hudbu ke dvěma filmům Alice Nellis a tisíce 
nadšených diváků. Nenechte si ujít jeden z nejlepších výkonů letoš-
ní sezóny!                                                                                            (nov)

Už mají svá čísla!
MOST - Volební strany, které kandidují do mosteckého zastupitel-
stva, mají už svá pořadová čísla na hlasovacím lístku. Losování pořa-
dí volebních stran se uskutečnilo na mosteckém magistrátu, který je 
registračním úřadem pro volby do zastupitelstev obcí. Ty se budou 
konat ve dnech 23. a 24. září.

Do Zastupitelstva města Mostu kandiduje 10 volebních stran. 

 � 1   Komunistická strana Čech a Moravy
 � 2   Svoboda a přímá demokracie (SPD) s podporou Trikolory
 � 3   ProMOST
 � 4   ANO 2011
 � 5   Občané městu, město občanům
 � 6   Česká strana sociálně demokratická
 � 7   ODS a NEZÁVISLÍ
 � 8   Piráti a Zelení pro Most
 � 9   Sdružení Mostečané Mostu
 � 10 Demokratická strana zelených - ZA PRÁVA ZVÍŘAT — sdru-
žení DSZ - ZA PRÁVA ZVÍŘAT a NK

Redakční omluva: V minulém vydání jsme zveřejnili seznam kan-
didujících stran a hnutí, ze kterého nedopatřením vypadlo hnutí 
ANO. Jeho členům i příznivcům se redakce za chybu omlouvá. Nesta-
lo se tak v rámci předvolebního boje, ale vinou lidské omylnosti. (nov)

do 23. 9. 2022 – 12.00 hodin.

Přihlášky musí být 
doručeny nejpozději

Statutární město Most - Magistrát města Mostu hledá:

Další požadavky pro uchazeče/uchazečky včetně dokladů, které 
je nutno k výběrovému řízení doložit jsou zveřejněny 

na www.mesto-most.cz – sekce "NABÍDKY ZAMĚSTNÁNÍ"

BLIŽŠÍ INFORMACE:
 Ing. Iva Mazurová, tel.: 476 448 222

FINANČNÍHO A PROJEKTOVÉHO 
MANAŽERA/FINANČNÍ 

A PROJEKTOVOU MANAŽERKU
ODBORU ROZVOJE A DOTACÍ

Tomio Okamura  
přijede do Mostu

MOST – V pátek 9. září v 18 hodin se můžete potkat na Mostecké slavnosti s před-
sedou SPD Tomiem Okamurou.  Přijede podpořit kandidátku do Senátu za Mostecko 
Ivanu Turkovou, kandidáty SPD v komunálních volbách za Most, Litvínov a Mezibo-
ří.  Prostor bude samozřejmě i na setkání, vyfocení a popovídání s voliči.

„První etapa zahrnuje moderni-
zaci 173 lamp veřejného osvět-
lení na třídě Budovatelů, Mos-
kevská a J. Skupy.“ (Marek Hrvol)



Patnáctý ročník je opět spo-
jený s  křtem divadelních vín 
před budovou divadla. Také le-
tos se mohou návštěvníci  tě-
šit na bohatý kulturní program 
se vstupy členů činohry měst-
ského divadla  a Divadla roz-
manitostí. Vystoupí Krušno-
horská dudácká kapela a ta-
neční skupina DEMI DANCE.   

Jako obvykle  nebude chybět 
burčák z vinařství Chrámce. 
Odpolednem provede herec 
mostecké činohry Tadeáš 
Horehleď a v průběhu Diva-
delního vinobraní proběh-
ne akce 1 plus 1 vstupenka 
zdarma na vybraná předsta-
vení. Vstupné je zdarma. 

(nov)
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V  olby do Zastupitelstva města Mostu
MOSTEČTÍ LVI

a přípravná utkání
MOST – MOSTEČTÍ LVI pokračují v přípravných hokejových utká-
ních. 

V  úterý 6. září je čekají na domácím ledě v A-Benet Aréně hoke-
jisté ze Slovanu Ústí nad Labem, ve čtvrtek 8. září se rovněž doma 
utkají s Piráty Chomutov a 9. září v ICE Aréně Praha nastoupí pro-
ti HC Letci Letňany. Všechna utkání začínají v 18 hodin.         (nov)

Divadlo ve Studiu 3
MOST – Studio 3 zve 
15. září od 19 hodin 
na představení Docela 
velkého divadla Litví-
nov „Když kočky ne-
jsou doma“. 

Užijete si vynika-
jící anglickou kome-
dii o tom, co všechno 
se může stát, když dvě 
sestry nenadále odje-
dou na společnou do-
volenou a jejich muži zůstanou v Londýně bez dozoru. Hrají: Lukáš 
Vaculík, Roman Štolpa, Jana Galinová, Hana Sršňová, Lenka Lavič-
koáv a Markéta Turková. Vstupné 300 Kč.                                   (nov)

Technické služby opravují po-
ničené povrchy komunikací, laj-
nují nové vodorovné doprav-
ní značení a zazeleňují. Nedáv-
no například zrekonstruova-
ly komunikaci v  Albrechtické 
ulici. „Silnici v Albrechtické uli-
ci jsme opravili v průběhu jedno-
ho týdne. Akce se posunula kvů-
li plánovanému oplocení parko-
viště u Střediska volného času, 
které stojí opodál. Nechtěli jsme, 
aby oprava kolidovala se stav-
bou oplocení. Stav komunika-
ce a parkovacích stání již větší 
opravu vyžadoval,“ uvedl ředitel 
Technických služeb města Mos-
tu Václav Zahradníček. Připo-
mněl, že úpravami prošlo i tam-
ní volně přístupné parkoviště. 
„Po vyčištění parkoviště jsme no-

vě nalajnovali parkovací místa. 
Celé to tu prokouklo a bude se tu 
lépe parkovat,“ podotkl ředitel.   

V  Albrechtické došlo i na 
opatření u parkoviště u Stře-
diska volného času. „Parkoviš-
tě před Střediskem volného času 
je vyhrazeno pouze pro klienty 
a zaměstnance SVČ a organiza-
ce sídlící v této budově. U vjez-
du na parkoviště je zákazová do-
pravní značka. Docházelo zde 
však k jejímu  soustavnému ne-
respektování. Parkoviště jsme 
proto nechali oplotit. To mimo 
jiné slouží i jako nástupní místo 
pro autobusy, když se konají vý-
lety, tábory, zájezdy atd.,“ dopl-
nil primátor Jan Paparega. 

Před nedávnem technické 
služby zrekonstruovaly komu-

nikaci v  ulici Tvrzova a nalaj-
novaly zde vodorovné dopravní 
značení. „Nové vodorovné zna-
čení jsme udělali i v ulici Okruž-
ní. Původní se odstranilo a šikmá 
stání uprostřed nahradila klasic-
ká, rovná stání. Parkovací mís-
ta nyní poskytují více prostoru 
a umožňují  lepší zajíždění a vy-
jíždění,“ objasnil ředitel. 

Opravou prochází i ulice Ob-
chodní, která byla ve velmi špat-
ném stavu. Oprava je rozdělena 

do etap. „Zahájili jsme první eta-
pu rekonstrukce povrchu vozov-
ky v Obchodní ulici. Nejprve jsme 
usadili nové uliční vpusti, zre-
konstruovaly se obrubníky a na-
konec položíme asfalt,“ prozradil 
Václav Zahradníček.  Novinkou 
je i zvelebený ostrůvek v  ulici 
Moskevská před Priorem. „Ost-
růvek u Prioru jsme zrekonstruo-
vali a původní betonovou dlažbu 
nahradí zeleň,“ doplnil ředitel.

(sol)

V Albrechtické a Okružní ulici 
se lépe parkuje i jezdí

MOST – Technické služby pokračují v opravách komunikací. Obno-
vují také vodorovné dopravní značení. Lépe nyní zaparkují  napří-
klad řidiči v  ulici Albrechtická či Okružní. V  rekonstrukci je i ulice 
Obchodní poblíž kordů.  

Technické služby zvelebily ostrůvek u Prioru, původní dlažbu nahradí zeleň.

Ze všeho nejdůležitější je změnit legislativu a opět zavést hygi-
enické normy na počet lidí žijících v bytovkách a hlavně zredu-
kovat sociální dávky pro lidi, kteří se dlouhodobě záměrně vy-
hýbají práci a všechna nepřizpůsobivá individua. Zastupitelé za 
KSČM budou nekompromisně vymáhat dodržování všech plat-
ných vyhlášek a zákonů. Jednou z mnoha našich priorit je i zno-

vu zavedení a udržení čistoty a pořádku v celém Mostě, a to nejen ve vybraných lokalitách a v centru. 
Agresivní přistěhovalci si v našem městě nebudou již beztrestně dělat ohníčky, nebudou se vyvalovat 
v parcích, kam si chodí hrát naše děti. KSČM je tu pro slušnou většinu našich spoluobčanů a jejich zá-
jmy a práva budeme hájit. 

                                                                                       Radek Belej, lídr kandidátky KSČM

Největší a také fi-
nančně nejnáročněj-
ší akcí tohoto léta by-
lo dokončení rekon-
strukce tepelného 
napáječe do Litvíno-
va. Letošní náklady 
na tuto akci přesáhly 
100 miliónů korun.  
Během tří let inves-
tovala teplárna do rekonstrukce 
litvínovského napáječe přibližně 
270 miliónů korun a prodlouži-
la tím tak jeho životnost o cca 
dalších čtyřicet let. 

Celková výše letošních inves-
tic Severočeské teplárenské do 
modernizace tepelných zařízení 
nejen v Litvínově, ale i v  Mos-
tě představuje částku zhruba 

112 miliónů korun. 
Dalších téměř 16 mi-
liónů bylo plánováno 
na údržbu a akce vět-
šího charakteru, na-
příklad na generální 
opravu potrubí DN 
500 v Mostě, vedou-
cí od   ul. Vrchlické-
ho, pod blokem 265, 

až k podchodu na tř. Budovate-
lů, v délce cca 2 x 70 m.

Práce probíhaly rovněž na 
zdroji v  Komořanech. Do mo-
dernizace teplárny v  Komořa-
nech a na údržbu a opravy za-
řízení bylo vynaloženo téměř 
125 miliónů korun. Otopné ob-
dobí podle vyhlášky Minister-
stva průmyslu a obchodu za-

číná 1. září a končí 31. května. 
V tomto rozmezí jsou zaháje-
ny dodávky tepla, jestliže dva 
dny po sobě jdoucí dny klesne 
průměrná denní teplota pod 13 
stupňů Celsia a není očekáván 
další den vzestup teplot. „V loň-

ském roce byla topná sezóna za-
hájena 20. září. Uvidíme, kdy dá 
léto své definitivní sbohem letos.  
Každopádně ať to bude dříve, ne-
bo později, my budeme připrave-
ni,“ říká Petr Horák. 

(nov)

Teplárna: Na začátek topné  
sezóny budeme připraveni

MOSTECKO - V teplárně Komořany i na rozvodech tepla do Mostu 
a Litvínova vrcholí přípravy na nadcházející topnou sezónu. Podle 
ředitele Severočeské teplárenské Petra Horáka je teplárna na za-
hájení vytápění obou měst dobře připravena. „Teplárenské společ-
nosti vynaložily více jak 250 miliónů korun do zařízení tak, aby bylo 
připraveno na úspěšný start topné sezóny,“ sdělil Petr Horák.

Divadlo zahájí sezónu vinobraním
MOST - Druhou polovinu divadelní sezóny  zahájí Městské diva-
dlo Most  7. září od 15 hodin tradičním Divadelním vinobraním.
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PONDěLÍ
Pikantní fazolová se zeleninou a slaninovým chipsem 35 Kč

150 g Segedínský guláš a houskovým knedlíkem 135 Kč
220 g Pečené kuře na bílém víně se žampiony a dušenou rýží 129 Kč
350 g Tortellini se sušenými rajčaty, olivami, smetanou a parmazánem 125 Kč

ÚTERÝ
Frankfurtská s párkem 35 Kč

150 g Španělská hovězí pečeně s dušenou rýží 145 Kč
150 g Smažené dubové řízečky se šťouchanými brambory  
 a polníčkovým salátem  135 Kč
350 g Míchaný salát z červené čočky se zeleninou  
 a bylinkami a restovaným kuřecím masem 130 Kč

STŘEDA
Brokolicový krém 35 Kč

150 g Vepřový závitek se šunkou, sýrem a žampiony  
 se šťouchanými brambory 135 Kč
150 g Sekaná pečeně s bramborovou kaší a zelným  
 salátem s kukuřicí a červenými fazolemi 135 Kč
350 g Míchaný salát se zeleninou, trhanými listy, parmskou  
 šunkou a vejcem 130 Kč

ČTVRTEK
Bramborová s houbami 35 Kč

150 g Vepřový vrabec s dušeným zelím a bramborovým knedlíkem 135 Kč
150 g Smažený holandský řízek s bramborovou kaší  
 a okurkovým salátem 125 Kč
350 g Zapečené těstoviny s kuřecím masem, žampiony,  
 smetanou a sýrem 125 Kč

PÁTEK
Pórková s vejci 35 Kč

150 g Pikantní samuraj z hovězí roštěné se smaženými bramboráčky 145 Kč
350 g Zapečené brambory s vepřovým masem, zeleninou,  
 smetanou a modrým sýrem 135 Kč
350 g Zeleninový salát s trhanými listy, tuňákem a ztraceným vejcem 130 Kč

Druhy alergenů obsažených v pokrmech na dotaz u obsluhujícího personálu.

STÁLÉ TÝDENNÍ MENU (PO–PÁ)
Kuřecí vývar s masem, zeleninou a domácími nudlemi 30 Kč

150 g Hovězí svíčková na smetaně s brusinkami  
 a houskovým knedlíkem 139 Kč
150 g Smažený kuřecí řízek s bramborovou kaší,  
 trhanými salátovými listy a citronem 129 Kč
300 g Pečené kachní stehno s dušeným červeným zelím  
 a restovanými bramborovými noky s bylinkami 189 Kč
150 g Kančí dušené na černém pivu s cibulkami  
 a slaninovými knedlíky 145 Kč

POLEDNÍ MENU
5. 9. – 9. 9. 2022

Při objednávce hlavního chodu
je voda v ceně menu. 

Výdej poledního menu 11:00–14:00 hod.
Na stravenky vracíme do 10 Kč

Jednou z mých hlav-
ních priorit je  řeše-
ní středu města, které 
se podle mého názo-
ru řeší  příliš dlouho. 
Jde o tolik diskutova-
ný kulturní dům a je-
ho okolí. Jsem asi je-
diný, ale snad přesvěd-
čím i ostatní, kdo by 
tuto stavbu odstranil 
a vytvořil zde stavbu 
hodnou dalšího století. 
Moderní,  protkanou 

moderními technologiemi, 
provozně zcela soběstač-
nou, propojenou s  okol-
ním prostorem, variabilní. 
Ale hlavně takovou, kterou 
nám bude závidět celá re-
publika. Vím, že je spousta za-
stánců této komunistické archi-
tektury, ale její rekonstrukcí ne-
získáme nic nového, pouze opra-
víme staré. 

Neméně důležitým úkolem je 
skládka Celio. Město Most sice 
nemůže podle zákona vůbec za-
sahovat do jejího provozu a fun-
gování a jako hejtman jsem na 
tom stejně. Jako politik ale ne-
souhlasit a apelovat na nápra-
vu mohu. Nikdy nebudu sou-
hlasit s  tím, aby v  naší blízkos-

ti byl uložen tak nebezpečný od-
pad jako je styren a budu trvat 
na tom, aby toto nebezpečí od-
tud zmizelo. Pokud minister-
stvo financí tuto zakázku zada-
lo a platí, musí se postarat, aby 
byla splněna. Důležitou roli se-
hrává Česká inspekce životního 
prostředí. Budu apelovat, ať ko-
ná, a to i v  případech „náhod-
ných“ zahoření skládky, kterých 
už všichni v  jejím okolí  máme 
dost.

(vol)

Jan Schiller: „Nikdy nebudu souhlasit s tím, aby 
v naší blízkosti byl uložen nebezpečný odpad“! 

MOST - Jan Schiller je hejtmanem Ústeckého kraje a už druhým vo-
lebním obdobím zastupitelem města Mostu za hnutí ANO. V pod-
zimních komunálních volbách opět kandiduje do mosteckého „par-
lamentu“. Jaké jsou jeho priority pro město Most v nadcházejících 
čtyřech letech?

Jmenuji se Ivana Hvězdová. Celý život žiji v Mostě 
a život v něm mi není lhostejný. Již druhé volební ob-
dobí jsem zastupitelkou města, členkou školské a kul-
turní komise a také jsem byla členkou komise sociální 
a národnostních menšin. To, co mi přináší velkou ra-
dost, je práce obřadníka, která obnáší oddávání a vítá-
ní občánků. To je velmi často doprovázené slzami do-
jetí, zejména když vidím své bývalé žáky. 

Celou svoji profesní kariéru jsem spojila s mladou 
generací, ale lhostejní mi samozřejmě nejsou ani seni-
oři a jejich problémy. O jejich problémech často spolu 
diskutujeme, a proto vím, co je opravdu trápí. Napří-
klad nedostatek laviček k odpočinku, málo kulturní-
ho programu ve středu města určeného také seniorům. 
Budu bojovat o každý hlas, který nám dáte, osobně bu-
du prosazovat, aby se o seniorech a jejich problémech 
veřejně mluvilo, vše se řešilo a věci se nezametaly pod 
koberec. Mrzí mě, že v centru nevidím skupinky seni-

orů na lavičkách nebo na poháru či kávě. I vy, milí se-
nioři, si zasloužíte kulturu a společnost. Dali jste naše-
mu městu celý svůj dosavadní život a naší povinností 
je postarat se nyní o vás. Velmi ráda bych více propo-
jovala mladou a seniorskou generaci. Zkušenosti mám 
velmi dobré a chtěla bych je i nadále rozvíjet a vnést do 
reálného života. 

Co mě velice znepokojuje, je situace, kdy mladí od-
chází na střední i vysoké školy mimo Most, dokonce 
i mimo Ústecký kraj a většina z nich se do Mostu už 
nevrátí. Ptám se svého okolí, proč asi? Na vině je špat-
ná bytová politika, chudý kulturní život, kriminalita 
ve městě atd. Uvědomuji si, že toto je nenahraditelná 
ztráta pro naše město. Řešení vidím ve startovacích by-
tech pro mladé, benefity pro mladé řemeslníky, lékaře, 
učitele, techniky. Dále bych „probudila“ naše smutné 
město po 19. hodině, kdy vlastně po náměstí chodí li-
dé maximálně z divadla. Míst, kam si zajít večer s přá-

teli, je ve středu města opravdu žalostně málo. Jako zá-
sadní považuji oživení zelených, relaxačních a květi-
nových ploch ve středu města.

Další, co mě opravdu nenechává v klidu, je park Ši-
beník , kam se lidé bojí už v podvečer chodit, protože 
se tam potulují skupiny mladých, často i malých dě-
tí, které dospělé obtěžují a slovně napadají. Pojďme 
společně zapojit tyto mladé, kteří se jen tak potulu-
jí, aby alespoň třeba hledali tzv. kešky, to samé i pro 
děti, které tráví většinu času u počítače a ve virtuál-
ním světě.  Téma bychom zaměřili na historii naše-
ho města a mosteckého okresu včetně obcí, které již 
zmizely z map. 

Most nesmí být smutné město, Most musí být měs-
to pro všechny věkové kategorie! Pojďme tedy všich-
ni k volbám!

Zadavatel Hnutí ANO 2011,  
zpracovatel Hnutí ANO 2011.
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Ivana Hvězdová
Kandidátka na primátorku Mostu

UDĚLÁME MOST BEZPEČNĚJŠÍ
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Ivana Hvězdová: „Řešení vidím ve startovacích bytech pro mladé“

Dotační program Nadace 
Student, jejímž prostřednictvím 
mohou studenti získat až 50 ti-
síc korun, najdou žadatelé  na 
internetových stránkách města 
Mostu. Příjemce dotace se mu-
sí zavázat, že po ukončení studia 
bude pracovat nebo podnikat 
v mosteckém okrese minimálně 
tolik kalendářních let, na kolik 

školních či akademických roků 
mu byla poskytnuta dotace.  Po-
kud někdo z podpořených ža-
datelů nedokončí či přeruší stu-
dia nebo změní obor podpoře-
ného ročníku, dotaci bude mu-
set vrátit. 

Žádat o příspěvek ve škol-
ním/akademickém roce 2022/ 
2023 mohou studenti prezenč-

ního (denního) studia 
veřejných či státních 
středních (obor s matu-
ritou) a vysokých škol, 
kteří mají trvalé bydliště 
v okrese Most a studijní 
průměr za poslední ab-
solvovaný ročník studia 
maximálně 2,0. 

Žádosti se přijímají do 
30. září, a to prostřed-
nictvím webové aplika-
ce, kterou včetně dal-
ších informací k dota-
ci najdete na webových 
stránkách města.    (nov)

Nadace opět „naděluje“ nadaným studentům
MOST – Nadaní studenti mohou od září žádat město Most o podpo-
ru. Letos není podpora určena jen mladým lidem, kteří jsou v kom-
plikované finanční situaci, ale všem, kteří krom dalších podmínek 
programu splní dvě hlavní, kterými jsou dobré studijní výsledky 
a trvalý pobyt žadatele na území okresu Most. 

Práce pro ostatní mě těší a naplňuje.

Jan Schiller



zpravodajství2. září 20226

Smysl pro 
spravedlnost

S Marií se poprvé potkal 
v mateřské školce. Zamiloval 
se tenkrát do modrooké hol-
čičky hned první den. Láska 
mu vydržela po zbytek její-
ho života. Když si z Marušky 
kluci na základní škole utaho-
vali a přivedli ji svými vtípky 
až k pláči, šel se za ni rvát bez 
ohledu na to, že byl sám proti 
celé partě. Když na 
střední škole hro-
zilo Marii vylouče-
ní, protože do třídy 
přinesla drogy, vzal 
všechno na sebe. 
Skončil s důtkou, 
ale protože byl nej-
lepším studentem 
školy, o vylouče-
ní už řeč nebyla. Po 
maturitě začal stu-
dovat práva a Ma-
rie se vdala. Vza-
la si nejhezčího kluka ze ško-
ly. Pozvala ho na svou svatbu 
a on jí její štěstí ze srdce přál. 
Když se narodila malá Maruš-
ka, byl první, kdo přispěchal 
s gratulací. Holčička byla po-
dobná své matce a stejně ja-
ko ona si hned při prvním se-
tkání samozřejmě přivlastnila 
jeho srdce. Jako kdysi tříletá 
Maruška ve školce. Maruš-
ka rostla a její máma stár-
la. Z bezstarostné modrooké 
holčičky se změnila v utrápe-
nou ženu. Její manžel ji dávno 
na rukou nenosil. Bylo veřej-
ným tajemstvím, že má vždy 
kolem sebe minimálně jed-
nu další dívku pro potěšení. 
Několikrát po sobě ho vyho-
dili z práce, protože spolehli-
vost nebyla jeho silnou strán-
kou. Rodina žila ze sociál-
ních dávek a z Maruščiny vý-
platy. Trápilo ho,  když viděl, 
jak Marie žije, ale pomoci jí 
neuměl. Dokud chtěla být se 
svým mužem, nemohl a ne-
chtěl nic dělat. On sám žil vel-
mi dobře. Byl úspěšný při stu-
diu i po něm. Velmi schop-
ný právník neměl o nabídky 
práce nouzi. Měl velmi vyvi-
nutý smysl pro spravedlnost. 
Přál si být soudcem a svou ka-
riéru směřoval k naplnění to-
hoto snu. Vydělával dost pe-
něz, další zdědil po svých ro-
dičích. Když zemřeli, necha-
li mu vilu v té nejlepší čtvrti 
ve městě. Nastěhoval se tam 
sám. Sice měl občas nějaké 
přítelkyně, se kterými mu by-
lo hezky, ale do života si žád-
nou nepouštěl. Občas se schá-
zel s Marií. Brával ji na oběd, 
povídali si, byli přátelé. Ona 
netušila, že ji stále ještě milu-
je. Byl pro ni přítelem z dět-
ství, kterému se mohla svěřit 
a alespoň na chvíli ulevit své-
mu trápení. Někdy jí opatr-
ně navrhoval, že by jí pomohl 
s rozvodem. To ale Marie ne-
chtěla ani slyšet. Milana, své-
ho muže, by nikdy neopustila. 
Všechny ženské jí ho závidě-
ly. A to, že měl milenky, že pil 
a nenosil peníze, byla jen daň 
za to, že ho mohla mít. A tak 
čas plynul, Marie byla nešťast-
ná čím dál víc, její manžel dál 
pil a podváděl ji a on postupo-
val na kariérním žebříčku ke 
svému cíli. A čekal. Čekal, až 
to Marii dojde. Když se spo-
lu opět jednou sešli na oběd, 
Marie byla na konci s trpěli-
vostí i láskou ke svému mu-
ži. Požádala ho, aby jí pomo-
hl s rozvodem. Chce s Maruš-
kou od manžela odejít. Raději 
bude sama, než dál s ním. Slí-
bil jí, že se o všechno postará. 
Připraví také byt, kam by se 
mohly obě zatím odstěhovat. 
Představoval si, jak jednou 

Marii i Marušku nastěhuje do 
své vily. Chápal ale, že musí jít 
vše pomalu. Byl šťastný, když  
vybíral a zařizoval dvoupoko-
jový byt u parku. Chtěl, aby 
měly jeho holky hodně slu-
níčka. Aby to měla Maruš-
ka kousek do školy. Předsta-
voval si, jak tam za nimi bu-

de chodit. Jak bude 
Marie vařit v ma-
lé kuchyni a spo-
lečně budou veče-
řet při svíčkách. Jak 
ji jednou, za krát-
kou dobu, požá-
dá, aby se s Ma-
ruškou nastěhova-
ly k němu. Koneč-
ně se dočkal svého 
štěstí. Ta holčička, 
kterou si zamilo-
val ve třech letech, 

bude jeho žena. Byt připravil 
a volal Marii, že pro ně mů-
že přijet. Marie mu ale nebra-
la telefon. Později mu napsa-
la zprávu, ať se na ni nezlobí, 
ale Milan se omluvil, milu-
je ji i jejich dceru a ona s ním 
zůstane. Odjíždí spolu na ví-
kend. Už Marii neviděl. Mi-
lan se opil a havaroval. Jemu 
se nestalo skoro nic, Marie 
a Maruška ale nehodu nepře-
žily. Seděl v malém prázdném 
bytě, který s láskou zařizoval 
a myslel na modrookou hol-
čičku, která ho tenkrát chytila 
za srdce. A na jejího manže-
la, který si ji nezasloužil a na-
konec ji také zabil. Seděl tam 
sám a přemýšlel, co bude dál 
dělat. Jeho smysl pro sprave-
dlnost najednou dostal ostré 
hrany. Byl dobrý právník. Vě-
děl, jak Milan skončí. Se záka-
zem řízení a podmínkou. Byl 
opilý, ale při nehodě zemře-
la jeho dcera a žena. Trest už 
sám o sobě. Milan se oklepe 
a bude si žít dál. Bude mít své 
milenky a na Marii a její dce-
ru už myslet nebude. Stane se 
jen to, co on sám udělá. Sku-
tečný trest pro Milana mů-
že připravit jen on. Byl velmi 
chytrý a zkušený. A také bo-
hatý. Měl víc peněz, než ko-
lik mohl sám utratit do kon-
ce života. A tak zavolal jed-
nomu člověku, se kterým se 
setkal během své právnické 
praxe. Sešli se v jiném městě. 
Mluvili spolu krátce. Dohodli 
se velmi rychle. Několik měsí-
ců postupně vybíral ze svých 
účtů hotovost po menších 
částkách, až měl pohromadě 
přesně tolik, kolik potřeboval. 
S tím člověkem už se nesešel. 
Jen peníze  doručil do poštov-
ního boxu. A čekal. Týden na 
to se Milan ztratil. Jeho mrt-
volu našli až mnohem poz-
ději v řece ve městě, ke které-
mu neměl Milan žádné vazby 
a kde neměl co dělat. Vyšetřo-
vání skončilo s jasným závě-
rem. Milan se opět opil a spa-
dl do řeky. Utopil se. Byl spo-
kojený. Přesně takhle to chtěl. 
Od toho dne klidně spal. Vše-
chen svůj čas věnoval práci. 
Vydělával peníze, tvrdě pra-
coval, aby lidem zajistil spra-
vedlnost. Byl vážený a uzná-
vaný ve svém oboru. Bylo ví-
ce než pravděpodobné, že 
jednou se jeho sen splní a on 
bude soudce. Zatím dělal, co 
uměl nejlépe. Ohýbal prá-
vo a využíval zákony ve pro-
spěch lidí, kterým bylo ublí-
ženo. A když někdy, ne příliš 
často, jeho znalosti a doved-
nosti nestačily, zavolal na jed-
no číslo a začal z účtu vybírat 
hotovost po malých částkách.              

(pur)

soudnička

„Hodnotí se pé-
če, individuální pří-
stup, partnerství 
a stravování. V těch-
to oblastech je zhru-
ba 60 podkritérií, ja-
ko je například mož-
nost telefonického 
kontaktu se službou, 
nabídka zapůjčení vhodných 
kompenzačních pomůcek, ak-
tivní podpora, individuální do-
provod a doprava na základě 
osobních potřeb, pestrost stravy 
a další. V praxi to znamená, že 
již při vstupu do zařízení uvidí 
jak jeho nový uživatel, tak pří-
padně i jeho rodina, jakou kva-
litu mohou od života v daném 
zařízení očekávat. Zda se jedná 
například o zařízení dvouhvěz-
dičkové nebo pětihvězdičkové. 
Značka kvality hodnotí v soci-
álních službách všechny důle-
žité aspekty poskytování sociál-
ní služby, a to z pohledu jejího 

samotného uživatele. 
Celý proces pro udě-
lení značky není jed-
noduchý. Klade vel-
ké nároky na pracovní 
týmy v posuzovaných 
zařízeních. Zároveň je 
to signál pro obyvate-
le domovů pro seniory 

a dalších zařízení i jejich rodin-
né příslušníky, že certifikované 
domovy nabízejí skutečně vyso-
kou úroveň služeb a péče.

Na zvyšující se požadavky na 
kvalitu péče reagujeme průběž-
ně. Modernizujeme budovy, za-
teplujeme objekty a rekonstru-
ujeme bytové jednotky. Někde 
dokonce bouráme bariéry a vy-
tváříme nájezdy pro vozíčkáře. 
Myslíme též na imobilní uživa-
tele, pro které jsme všechna lůž-
ka v zařízeních Městské správy 
sociálních služeb Most vybavili 
speciální podložkou pro evaku-
aci. V loňském roce se nám po-

dařilo naplnit stav na pozici pe-
čovatelek. Letos jsme získali do-
taci na pořízení čtyř elektroau-
tomobilů pro poskytování te-
rénních sociálních služeb. Po-
dařilo se nám zajistit canistera-
pii, která pomáhá mentálně, tě-

lesně i smyslově handicapova-
ným lidem. 

Tak nám držte palce, ať certi-
fikát kvality získáme!

Markéta Stará, 
náměstkyně primátora  

města Mostu

Pečovatelská služba MSSS
usiluje o prestižní značku 

MOST - Pečovatelská služba při Městské správě sociálních služeb 
Most má více než dvacetiletou tradici, je cenově nejdostupnější 
v regionu a v kvalitě přitom míří na špičku. V současné době usiluje 
o získání certifikace – nejvyšší značky kvality Asociace poskytovate-
lů sociálních služeb České republiky, která by ji posunula mezi špič-
ková zařízení v rámci Ústeckého kraje.

Letošní rekordní zájem i po-
čet hlasujících mostecké poli-
tiky překvapil. „Jsme příjemně 
překvapeni, kolik nápadů a ná-
vrhů na zlepšení města letos ob-
čané podali. Lidem není jejich 
město lhostejné, a z  toho máme 
velkou radost. Je vidět, že je to 
správná cesta, jak zapojit samot-
né občany a pro nás je to velká 
motivace. Všem děkujeme za je-
jich zájem a náměty, i za ty, kte-
ré se nakonec nevybraly. Rozhod-
li jsme se, že do příštího balíčku 
zvýšíme částku ze dvou na tři mi-
liony korun,“ uvedl patron pro-
jektu, náměstek primátora Ma-
rek Hrvol.

V  letošním ročníku bylo po-
dáno zatím nejvíce návrhů, 
a to  52. Hlasovalo se ale jen pro 
29  z  nich, protože ostatní ne-
splňovaly podmínky. I v  hlaso-
vání byli občané města aktivní. 

„Vloni hlasovalo 1 242 obyvatel 
a letos 1  922,“ podotkl náměs-
tek. Od příštího roku nebudou 
součástí hlasování  minusové 
hlasy. „Záporné body se zneuží-
valy, proto od nich upustíme. Ob-
čané budou přidělovat jen kladné 
hlasy,“podotkl. 

Realizuje se pět projektů 
v městské části, a to i přes to, že 
poslední pátý projekt přesáhl 
dvoumilionový limit o 136 tis. 
Kč. V seniorské části rozhodlo 
město o  třech projektech, při-
čemž poslední přesáhl půlmili-
onový limit o 50 tis. Kč. „S rea-
lizací projektů se začíná co nej-
dříve, aby se stihly do konce roku. 
Ty složitější se pak mohou překle-
nout i do roku příštího. Veškeré 
podklady k jednotlivým návr-
hům se předaly již na příslušné 
odbory,“ upřesnil  náměstek. 

(sol)

Marek Hrvol: „Hejbni Mostem!“ s větším rozpočtem
MOST – Díky projektu „Hejbni Mostem!“ se začínají realizovat veřej-
né záchodky, pítka, odpočinkové altány u jezera Most či útulnější 
penziony a jejich zahrady. Participativní rozpočet se těší velkému 
zájmu veřejnosti. Město proto slibuje pro příští ročník navýšit roz-
počet.        

Díky nápadům od občanů se v Mostě letos objeví například nové pís-
koviště pro jesle, pítka u jezera Most, veřejné záchodky, dva odpočin-
kové altány v okolí jezera Most a zmodernizuje se sportovní areál a dět-
ské hřiště v Souši. Senioři se budou těšit z nově upravené vstupní haly 
v penzionu v ulici Komořanská, z nové zahrady v penzionu v ulici Al-
brechtická a bavit je také budou po celý rok známé osobnosti. 

V roce 2021 se sešla skupina 
erudovaných, v oboru znalých 
nadšenců, kteří vytvořili spo-
lek Japonská zahrada Most, aby 
vybudování japonské zahrady 
zrealizovali. Město Most vlast-
ní pozemek, kde by našla taková 
zahrada ideální uplatnění - lo-
kalitu cca šesti hektarů naproti 
přesunutému kostelu.

Zahrada v japonském sty-
lu nebude pro Japonce. Bude 
tu především pro obyvatele na-
šeho města a jeho okolí. Je zřej-
mé, že přiláká i návštěvníky ze 

širokého okolí i ze zahraničí, ne-
boť rozlehlejší zahrada orientál-
ního typu se v Evropě nenachá-
zí. Zahrada bude nabízet uby-
tování, restauraci, prostory pro 
kulturní a sportovní akce, svat-
by aj. Bude to významný a ori-
ginální prvek pro další rozšíření 
kulturní, sportovní, poznávací 
nabídky města a pro zkvalitně-
ní našeho života. Provoz zahra-
dy vytvoří větší počet pracov-
ních míst a současně bude slou-
žit i jako dlouho plánované ar-
boretum.                               (vol)  

Svatopluk Matějka: Podpořím  
turismus JAPONSKOU ZAHRADOU
MOST - Kandidát za Sdružení Mostečané Mostu Svatopluk Matějka 
chce v Mostě vybudovat japonskou zahradu. „Vidím zde sedm hlav-
ních důvodů proč ANO a proč právě TEĎ,“ říká.

Náměstkyně primátora Mostu Markéta Stará

Propagátor japonské zahrady Svatopluk Matějka.
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Studii zkapacitnění operač-
ního střediska předložil velitel 
Městské policie Litvínov Martin 
Klika radě města. Zkapacitně-
ní  souvisí s rozšířením a moder-
nizací městského kamerového 
systému. Ke stávajícím bodům 
se připojí dalších dvacet pět ka-
mer, které budou většinou umís-
těny v Litvínově. V současné do-

bě má kamerový systém padesát 
dva bodů v Litvínově, Meziboří 
a Horním Jiřetíně.  Přibude také 
jedno místo pro obsluhu kame-
rového systému. „Jedná se o pra-
covní místo vhodné pro osoby se 
zdravotním tělesným postižením. 
V  současnosti na kamerový sys-
tém dohlíží dva pracovníci,“ uve-
dl velitel Městské policie Litví-

nov Martin Klika. Na realizaci 
projektu bude Litvínov žádat fi-
nance z Programu kybernetické 
bezpečnosti. 

Úspěšným projektem pro zvý-
šení bezpečnosti ve městě je do-
končení Bezpečné školy a školky.  
Do všech škol včetně mateřských 
v Litvínově, Meziboří a Horním 
Jiřetíně byla instalována tísňová 
bezpečnostní  tlačítka. V mimo-
řádných situacích jimi mohou 
zaměstnanci školy, ale také ná-

vštěvníci objektů přivolat hlídku 
městské policie. „Tlačítka nejsou 
výhradně v ředitelnách pod zám-
kem, ale jsou na veřejně přístup-
ných místech, většinou na chod-
bách. Už se opakovaně osvědčila. 
Pomoc strážníků přivolali napří-
klad v hamerské a janovské škole. 
Hlídky ve všech případech dojely 
na místo konfliktu do třech mi-
nut,“ uvedl Martin Klika s  tím, 
že se zatím nesetkal se zneužitím 
tlačítka.                                   (ink)

Připravuje se rozšíření Operačního 
střediska Městské policie Litvínov

LITVÍNOV – Velitel Městské policie Litvínov Martin Klika plánuje roz-
šíření operačního střediska. 

Řidiči musí počítat s tím, že 
zvláště na začátku školního ro-
ku bývají děti více roztěkané. 
„V blízkosti škol budou před za-
čátkem školního roku opět insta-
lovány dopravní značky povolu-
jící maximální rychlost jízdy 30 
km/h. Měření rychlosti nemá být 
represivní akcí, ale hlavně pre-
ventivní. Řidiči si musí zvyk-
nout, že v době před osmou ho-
dinou ranní se v okolí škol mu-
sí pohybovat obezřetněji a dát si 

větší časovou rezervu,“ podotý-
ká velitel Městské policie Lit-
vínov Martin Klika. Na bezpe-
čí dětí u přechodů přes silni-
ci v blízkosti škol dohlížejí také 
asistentky prevence kriminality. 
Školní rok začal ve čtvrtek 1. zá-
ří. Základní školy v Podkrušno-
horské ulici (3. ZŠ), v Ruské uli-
ci, ZŠ Litvínov-Hamr a ZŠ Litví-
nov-Janov mají odloženo zahá-
jení školního roku na pondělí 5. 
září.                                        (sol)

Řidiči, pozor na radary u škol! 
LITVÍNOV – Se začátkem nového školního roku obnovuje Městská 
policie Litvínov preventivní měření rychlosti v blízkosti základních 
škol. 

Začátek školního roku znamená zvýšení bezpečnosti u škol, a to zejmé-
na v dopravě. 

Do litvínovského zastupi-
telstva se chystá opět kandi-
dovat Martin Klika, lídr kan-
diádtky LEPŠÍ SEVER. Co po-
važuje za nejdůležitější pro 
město Litvínov v nadcházejí-
cím volebním období? 

„V  nadcházejícím období je 
nejdůležitější rozumný přístup 
k  investicím. Město by mělo 
zatáhnout za záchrannou brz-
du. Zdaleka si nemůžeme do-
volit vše, co město plánovalo. 
Především se musí přehodno-
tit plán na výstavbu plavecké-
ho bazénu. Kromě stamiliono-
vých nákladů při výstavbě jsou 
tu další ohromné náklady na 

provoz. Litvínov si v době vše-
obecné energetické krize ne-
může takovou investici dovolit 
a ani následně živit. Na příhod-
nější období by měla počkat ta-
ké investice do nové smuteční 
síně. Už probíhající investice si 
zcela určitě vyžádá vícenákla-

dy, které souvisí se zdražová-
ním stavebního materiálu, prá-
ce i energie. Město musí mít fi-
nanční rezervu! Prioritou by 
měla být pomoc obyvatelům 
v  krizi. Musíme se zaměřit na 
provoz toho, co je důležité pro 
lidi. Na provoz škol, školek so-
ciálních zařízení. A připravit 
úsporná opatření, která by po-
mohla krizi zvládnout. Naše 
další priority pro nadcházející 
volební období jsou nová par-
kovací místa v  Hamru, využi-

tí Radničního sklípku pro vol-
nočasové aktivity rodičů s dět-
mi i seniorů, oprava stávajícího 
plaveckého bazénu, podpo-
ra sportovních klubů, rekon-
strukce vnitrobloku ulic Wol-
kerova a Dvořákova, revitaliza-
ce malého Oprámu u sportovní 
haly, vybudování oddechových 
zón v  Janově na místě zdemo-
lovaných domů a rozšíření pe-
čovatelských služeb s  podpo-
rou města.                           

          (vol)

Kandidát do zastupitelstva Martin Klika:
Město by mělo zatáhnout za záchrannou brzdu!“

ORLEN Unipetrol  
varuje před podvodníky
LITVÍNOV – ORLEN Unipetrol varuje veřejnost a zákazníky před  na-
bídkami, které se vydávají za tuto společnost. 

Objevují se totiž podvodné zprávy a webové stránky, které uživate-
le mylně informují o investicích ORLEN Unipetrol a ORLEN Benzi-
na. Zprávy a webové stránky se snaží prostřednictvím formuláře zís-
kat data uživatelů a nalákat je na klamnou investici. Orlen Unipetrol 
důrazně upozorňuje, že tyto zprávy a informace na webových strán-
kách na nich obsažené nejsou v žádném případě spojené s touto spo-
lečností.                                                                                                  (nov)

Strašidelná  
stezka na Klínech

KLÍNY - Ve Sport areálu Klí-
ny se můžete ve dnech 16. 
a 17. září vydat na „Straši-
delnou stezku“.  

Na trasu budou vysílá-
ny skupinky po 11 účastní-
cích. Trasa zabere přibližně 
45 minut. Stezka vede dolů 
k lanovce, která poté účast-
níky vyveze zpět do areá-
lu. Chybět nebudou stánky 
s občerstvením a doprovod-
ný program ve spolupráci 
s Destinační agenturou Krušné hory.

Program 16. a 17. září
18.30 – 21 hodin - Start stezky pro rodiče a malé děti
21.30 hodin – Start pro dospělé a děti starší 15 let
18 – 21 hodin – Doprovodný program
Vstupné pro dospělé a děti od 15 let je 250 Kč, pro děti  do 15 let 

200 Kč. Prodej lístků na www.booking.zimlet.cz. Start stezky bude 
ve Sport areálu Klíny. Pořadatel doporučuje pevnou obuv, stezka ve-
de po lesních cestách s kořeny.                                   

          (nov)
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KURZ STROJVEDOUCÍ 
S NÁBOROVÝM PŘÍSPěVKEM 70 000 Kč

Uchazeči budou po kurzu u společnosti zaměstnáni v profesi strojvedoucí

Kvalifikační předpoklady:  
 � věk min. 20 let
 � vzdělání SŠ s maturitou, nebo SOU obor strojní, elektro nebo doprav-

ní (např. zámečník, elektrikář, strojní kovář, automechanik, instalatér 
apod.)

 � dobrý zdravotní stav (bude prověřována zdravotní způsobilost) 
a úspěšné absolvování psychologického vyšetření (lékař. prohlídky 
a psychologické testování probíhá na naše náklady)

 � předložení výpisu z trestního rejstříku
Charakteristika kurzu:

 � zařazením do kurzu se uchazeč stává zaměstnancem v profesi stroj-
vedoucí v zácviku

 � kurz se skládá z 5ti částí rozdělených na teorii (R 8) a praxi (11 hod. 
směny R N V V)

 � délka kurzu je přibližně 900 hodin (7 měsíců, z toho 2,5 měsíce jsou 
cvičné jízdy)

 � součástí kurzu je závěrečná zkouška způsobilosti
 � termín zahájení kurzu je 1. 11. 2022, ukončení v závěru května 2023

Nabízíme:
 � pracovní smlouvu na dobu neurčitou ihned
 � mzdové zařazení do 5. tarifního stupně s garancí nárůstu ihned po 

úspěšném ukončení kurzu a s garancí každoročního nárůstu dle ko-
lektivní smlouvy,

 � firemní benefity – 13. plat, 2 týdny dovolené navíc (30 dnů), příspě-
vek na stravování a řada dalších výhod,

 � zázemí společnosti, která je součástí velké energetické skupiny 
s dlouhodobou perspektivou zaměstnání

 � možnost profesního a osobního rozvoje
Po úspěšném ukončení kurzu:

 � zařazení do profese strojvedoucí
 � získání (podloženo smlouvou) náborového příspěvku ve výši 70 000,- 

Kč (po zvládnutí teoretické části 20  000 Kč, po dokončení kurzu – 
praktická část a zkoušky 30 000 Kč, po dalších odpracovaných 6 mě-
sících 20 000 Kč). Smlouva obsahuje i závazek k výkonu profese.

Od nového roku po zapracování: 
 � program Zdraví - Benefity v hodnotě 10 000 Kč na rok (čerpání na do-

volenou, sportoviště, léky, kulturu)
 � příspěvek na penzijní připojištění 550 Kč měsíčně

Přihlášky zasílejte elektronicky na:  v.stefanek@7group.cz          
Informace a dotazy - kontaktní telefon: 476 203 612; 724 349 528

Informační schůzka proběhne v Komořanech v lokalitě Úpravny uhlí. Sou-
částí je pohovor s uchazeči, prohlídka lokomotivy a další informace o pro-
fesi strojvedoucí.

Významný zaměstnavatel v regionu společnost Sev.en Inntech a.s., člen silné energetické skupiny SEV.EN ENERGY, nabízí:

Kapela QUEENIE
v Johann W

TŘEBÍVLICE - V zámeckém Vinař-
ství Johann W v Třebívlicích vy-
stoupí 16. září ve 20 hodin v rám-
ci  festivalu „Hudba na vinicích“ 
kapela QUEENIE.

Letní festival Hudba na vini-
cích opět namíchal  kvalitní hud-
bu špičkových kapel s vynikající-
mi víny a malebným prostředím 
vinic. Další „chuťovkou“ je ka-
pela QUEENIE, která již od ro-
ku 2006 pečuje o repertoár Fred-
die Mercuryho a Queen. Precizní 
ztvárnění  písní legendy světové-
ho rocku živě v původních aranžích  je důvodem k velikému zájmu 
diváků. Kapela v současnosti patří mezi nejžádanější české interpre-
ty na kulturních akcích veřejného i soukromého charakteru a něko-
likrát do roka odjíždí na turné do skandinávských a dalších evrop-
ských zemí. V září 2021 měla v O2 areně premiéru jejich nová mega-
show světového formátu QUEEN RELIVED. 

Vstupenky na www.hudbanavinicich.cz nebo na www.xticket.cz. 
Otevřeno je od 18 hodin.                                                                 (nov)

Závod míru  
projede Litvínovem

LITVÍNOV – Ve dnech 2. – 4. září můžete oslavit  návrat Mezinárodní 
mírové jízdy v novém pojetí. 

Letos ponese Evropou národy spojující myšlenku 120 cyklistek 
a cyklistů. Staňte se součástí European Peace Ride 2022 a přijďte na 
trať! Peleton bude Litvínovem projíždět 4. září  od 11.50 do 12.30 ho-
din po místní komunikaci Podkrušnohorská a dále po silnici 271 ve 
směru na Klíny a Mníšek.                                                                 (sol)

MOST – Zvyšující se cena ener-
gie straší téměř každou domác-
nost. V  době energetické krize 
je jedinou jistotou domácí ener-
gie z  domácích zdrojů. Kromě 
obnovitelných zdrojů, fotovol-
taiky a větrných elektráren je to 
energie z  uhlí, ke které se nyní 
vrací také sousední Německo. 
Poněkud macešsky se k  domá-
cí energetice chová vláda. Plá-
nuje energetickým firmám mi-
mořádně zdanit zisky. Elektrár-
ně Chvaletice Pavla Tykače na-
víc soud zrušil výjimku.

Elektrárně Chvaletice ze sku-
piny Sev.en Energy  hrozí zavře-
ní kvůli nesplnění limitů emisí 
rtuti a oxidů dusíku. A to zrov-
na v době, kdy se republika po-
týká s  nebývalou energetickou 
krizí. Elektrárna se proto obrá-
tila na Ústavní soud, aby změ-
nil rozhodnutí Krajského soudu 
v Ostravě a umožnil tím další 
provoz elektrárny. Výjimka pro 
Elektrárnu Chvaletice, která vy-
rábí energii z  mosteckého uhlí, 
leží v žaludku především ekolo-
gickým organizacím. 

„Ekologické organizace 
a spolky neustále překrucují fak-
ta a snaží se všemožně znemož-
nit provoz elektrárny Chvaleti-
ce. Tím soustavně  ohrožují sta-
bilní dodávky elektrické energie 
a tepla pro občany České repub-
liky.  Soudy a úřady už na ná-
tlak aktivistů změnily podmínky 
provozování elektrárny celkem 
11krát. Řízení probíhá od roku 
2018, přitom Pavel Tykač inves-
toval do modernizace a ekologi-
zace elektrárny Chvaletice za po-
slední roky na 7 miliard korun. 
Životní prostředí a ovzduší nejen 
v  regionu se díky tomu výrazně 
zlepšilo. Některé technologie ale 
nefungují dokonale na 100 pro-

cent, a proto zákon pro tyto pří-
pady pamatuje na výjimky. Té-
to zákonné možnosti jsme  stej-
ně jako většina výrobců  využili 
a výjimku dostatečně zdůvodni-
li. To potvrdilo i samotné řízení, 
ve kterém byla výjimka opakova-
ně potvrzena. Přesto ji aktivis-
té znovu napadli,“ komentovala 
situaci mluvčí skupiny Gabriela 
Sáričková Benešová. 

Rozhodnutím Krajského sou-
du v Ostravě – pobočka v Olo-
mouci tak fakticky ze dne na 
den došlo ke zrušení výjim-
ky Elektrárny z  emisních limi-
tů, což má naprosto zásadní do-
pad na její podnikání. Protože 
rozhodnutím byla porušena zá-
kladní práva elektrárny garanto-

vaná ústavním pořádkem České 
republiky, a to zejména právo na 
výkon podnikání za podmínek 
stanovených zákonem, právo na 
právní jistotu a legitimní oče-
kávání, rozhodli se Pavel Tykač 
a společnost Sev.en Energy proti 
němu využít legitimní prostře-
dek – ústavní stížnosti.  „Je tře-
ba jednoznačně uvést, že ten, kdo 
způsobil aktuální neplatnost vý-
jimky, jsou samotné spolky, kte-
ré se žalobou domáhají změny 
rozhodnutí. Přitom všechny do-
savadní připomínky aktivistů 
byly v  rozhodnutí o udělení vý-
jimky zohledněny a vypořádány. 
Odvolací Nejvyšší správní soud 
pak jednoznačně potvrdil správ-
nost celého postupu. Elektrárna 

Chvaletice a.s. v průběhu celého 
mnohaletého řízení jednala zce-
la v  souladu se zákonem. Jsme 
přesvědčeni, že zajištění elektric-
ké energie a tepla je v  současné 
krizové situaci před mimořádně 
složitou zimou významnější než 
puntičkářské sledování nevelkých 
výchylek měření některých látek. 
Čtyřletá snaha ekologických or-
ganizací znemožnit výrobu naší 
energie vyvolává otázky, čí zájmy 
jsou pro tyto aktivisty prioritní,“ 
doplnila Gabriela Sáričková Be-
nešová.

Skupiny Pavla Tykače by se 
také dotkl aktuální plán čes-
ké vlády na válečnou daň. Tou 
hodlají politici zdanit vyš-
ší příjmy energetického sekto-
ru, bank a výrobců pohonných 
hmot. Odborníci na finance při-
tom upozorňují hned na několik 
úskalí, která by tento krok mo-
hl České republice přinést. Po-
dle některých právníků by mohl 
vést k arbitráži, na kterou by re-
publika mohla doplatit i desítky 
miliard korun. Navíc by zahra-
niční investoři ztratili chuť pod-
nikat v  zemi, kde si nejsou jis-
ti daňovými zákony. Mimořád-
né zdanění zisků se navíc v ně-
kterých případech může odrazit 
i v cenách služeb a výrobků, tak-
že by ho ve finále uhradili kon-
coví zákazníci. To by mohl být 
případ bankovních služeb nebo 
pohonných hmot. 

(ink)

Sev.en Energy: „Snaha ekologických organizací 
znemožnit výrobu naší energie vyvolává otázky, 

čí zájmy jsou pro tyto aktivisty prioritní“

Výjimka pro Elektrárnu Chvaletice, která vyrábí energii z mosteckého uhlí, leží v žaludku především ekologic-
kým organizacím.
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O tázka pro...

PONDěLí
Hrachová s krutony 35 Kč

150  g Vídeňská hovězí roštěná se smaženou cibulkou a dušenou rýží 145 Kč
350 g Fusilli s mletým masem ve smetanové omáčce  
 s hráškem, kukuřicí a bylinkami 130 Kč
200 g Smažené žampiony s vařeným bramborem  
 a tatarskou omáčkou 125 Kč

ÚTERÝ
Žampionový krém 35 Kč

150 g Steak z vepřové krkovice na restovaných fazolových  
 luscích se zapečenými smetanovými brambory 135 Kč
350 g Rizoto s kuřecím masem a restovanou zeleninou na kari  
 se strouhaným sýrem a kyselou okurkou 129 Kč
150 g Smažený brokolicový karbanátek s vařeným bramborem  
 a tatarskou omáčkou 125 Kč

STŘEDA
Tom Yum s kuřecím masem 35 Kč

150 g Pikantní řezanka z hovězí roštěné s křupavou zeleninou  
 a dušenou rýží 145 Kč
150 g Kuřecí steak zapečený s rajčaty a mozzarellou  
 se šťouchaným bramborem s bylinkami a trhanými  
 listy salátu 129 Kč
350 g Studený míchaný salát na asijský způsob ze skleněných  
 nudlí s kuřecím masem, restovanou zeleninou a sezamem 135 Kč

ČTVRTEK
Bramborová s houbami 35 Kč

150 g Smažený karbanátek se žampiony s bramborovou kaší  
 a okurkovým salátem 135 Kč
150 g Hovězí maso v koprové omáčce s houskovým knedlíkem 145 Kč
350 g Kuskus salát s čerstvou zeleninou, trhanými listy  
 a pečeným kuřecím masem 130 Kč

PÁTEK
Z TECHNICKÝCH DŮVODŮ NEVAŘÍME

Druhy alergenů obsažených v pokrmech na dotaz u obsluhujícího personálu.

STÁLÉ TÝDENNí MENU (PO–PÁ)
Kuřecí vývar s masem, zeleninou a domácími nudlemi 30 Kč

150 g Hovězí svíčková na smetaně s brusinkami  
 a houskovým knedlíkem 139 Kč
150 g Smažený kuřecí řízek s bramborovou kaší,  
 trhanými salátovými listy a citronem 129 Kč
150 g Hovězí líčka na červeném víně s restovanou zeleninou  
 a žampiony s bramborovou kaší 155 Kč
150 g Pečený sumeček africký na grilu se salátkem  
 z červené čočky se zeleninou a bylinkami 185 Kč

POLEDNí MENU
22. 8. – 26. 8. 2022

Při objednávce hlavního chodu
je voda v ceně menu. 

Výdej poledního menu 11:00–14:00 hod.
Na stravenky vracíme do 10 Kč

MOST - Závody evropských NA-
SCAR a šampionát cestovních 
vozů, startuje už tento víkend 
3.  – 4. září. Závod nese oficiální 
název TEXTAR Czech Truck Prix 
30 let & NASCAR Whelen Euro 
Series. Nejnabitější závodní ví-
kend sezóny navíc doplní účast 
britského Top Gearu, který na 
mosteckém okruhu bude natá-
čet „Speed Week“. Celý závod-
ní víkend začne už ve čtvrtek 
1. září, kdy se v předvečer startu 
jubilejního 30. ročníku Czech 
Truck Prix vydají trucky na spani-
lou jízdu do ulic Mostu. 

V každé sérii má Česká repub-
lika své zástupce, a tak si domácí 
fanoušek jistě přijde na své. Zá-
vody trucků v Mostě navíc oslaví 
třicáté výročí a doprovodný pro-
gram bude bohatší než kdy jindy.  
Mezi největší překvapení patří 
účast produkce pořadu BBC Top 
Gear, kteří na okruhu v  Mostě 
budou na přelomu srpna a zá-
ří připravovat výroční číslo slav-
ného časopisu zaměřené na nej-
výkonnější auta letošního roku. 
Diváci Czech Truck Prix si bu-
dou moci během víkendu pro-
hlédnout vozy zblízka nejen pří-
mo na stánku Top Gearu, ale sle-
dovat je i na trati během společ-
né slavnostní jízdy.  V  průběhu 
sobotního programu pak testo-
vací jezdci britského Top Gearu, 
v čele s tajemným Stigem, vyhlá-
sí trojici absolutních vítězů nej-
lepších sportovních vozů letoš-
ního roku.

Sobota i neděle bude plná kva-
litního motorsportu. Fanoušky 
čekají závody  Mistrovství Evro-
py okruhových tahačů, kde si na 
domácím okruhu tradičně dob-
ře vede roudnická Buggyra ZM 
Racing, za jejímž volantem opět 
uvidíme Adama Lacka a Fran-

couze Téo Calveta. Druhá zá-
vodní série víkendu -  NASCAR 
Whelen Euro Series  bude také 
s českou účastí. V hlavní třídě 
EuroNASCAR PRO se představí 
loňský šampion kategorie Euro-
NASCAR 2 Martin Doubek z tý-
mu Orion racing. Aliyyah a Yas-
meen Koloc ze stáje Buggyra bu-
dou pilotovat dvojici vozů Ford 
Mustang v kategoriích Euro-

NASCAR PRO a EuroNASCAR 
2. Třetí závodní sérií, na kterou 
se mohou fanoušci motorsportu 
těšit, je šampionát cestovních vo-
zů TCR Eastern Europe. 

Závodní víkend začne už ve 
čtvrtek 1. září, kdy se v předve-
čer startu jubilejního 30. roč-
níku Czech Truck Prix vydá na 
spanilou jízdu do ulic Mostu ko-
lona téměř dvou desítek závod-

ních vozů. K spanilé jízdě se při-
pojí i část týmu britského časopi-
su Top Gear v čele s legendárním 
Stigem. Trasa povede z  Auto-
dromu na setkání s  fanoušky, 
které se uskuteční na parkoviš-
ti „Za hlavní poštou“ . Na místě 
proběhne autogramiáda jezdců, 
ukázky vozů a techniky i soutěže 
o hodnotné ceny.                  (nov)

Nejnabitější víkend sezóny
na Autodromu Most je tu! 

V rámci oslav 30. výročí je připraven bohatý program. Samozřejmostí je vstup do paddocku, autogramiády 
jezdců, pódiová show a oblíbený TruckFest. Organizátoři přichystali i výstavu kamionů s alternativními poho-
ny, ukázkové jízdy školy smyku pro nákladní vozy, offroad jízdy nákladním vozem IVECO, atrakce pro děti i ro-
diče a tematický merchandising. Vstupenky na závodní víkend TEXTAR Czech Truck Prix 30 let & NASCAR Whe-
len Euro Series, a další info o závodě, najdete na webu Autodromu Most. 

Město Most má v plánu po-
řídit ještě jedno vozidlo Taxíku 
Maxíku. Jaké bude mít v pořadí  
druhý vůz pro seniory výhody 
a v jakém režimu by fungoval? 
Zvažuje pořízení taxíku pro se-
niory i druhý akcionář doprav-
ního podniku, město Litvínov?

„Pokud náš akcionář, měs-
to Most, pořídí ještě jeden vůz 
Taxíku Maxíku, dopravní pod-

nik tuto iniciativu jedině přivítá. 
Jde totiž o službu seniorům, kte-
ří ji opravdu často využívají. Dá 
se říci, že už se vytvořila skupina 
stálých pravidelných zákazníků, 
kteří Maxíka využívají k napros-
té spokojenosti. Další vůz Taxíka 
Maxíka by jezdil ve stejném re-
žimu jako jeho starší předchůd-
ce. V případě zájmu by mohla 
být upravena i provozní doba. 

O záměru pořídit 
jeden vůz Taxíku 
Maxíku do Litvíno-
va jsme zatím ofici-
álně informaci ne-
obdrželi. Jsme však 
schopni s dalším 
vozem tuto službu 
provozovat i v Lit-
vínově.“

(sol) 

ředitele Dopravního podniku měst Mostu a Litvínova Daniela Dunovského

MSSS má první bike boxy
MOST – Městská správa sociálních služeb Most má svůj historicky 
první bike box.

„Díky našemu zřizovateli, městu Most, který se postaral o financo-
vání, a díky odboru investic Magistrátu města Mostu, který vše kom-
plexně zadministroval,  jsme mohli nechat firmou Bike box nainsta-
lovat historicky první bike box na zařízení číslo 1 Domova pro senio-
ry v ul. Barvířská,“ informoval ředitel Městské správy sociálních slu-
žeb Luboš Trojna. 

Box bude sloužit k bezpečnému uložení kol, v první fázi přede-
vším zaměstnancům městské správy a pro parkování nových elek-
trokol zafinancovaných z projektu „Cykloterapie u jezera Most, no-
vá energie pro seniory“, který finančně podpořila Nadace ČEZ. „Na-
še organizace činí kroky, aby nabíjení bylo realizováno v budoucnu ze 
solární energie,“ dodal Luboš Trojna.                                            (nov)

Daniel Dunovský

Počátkem srpna byla zveřej-
něna veřejná zakázka na reali-
zaci nového elektronického od-
bavovacího systému. Předmě-
tem zakázky je dodávka a mon-
táž elektronického odbavovacího 
systému, který umožní plnou 
integraci do Dopravy Ústecké-
ho kraje (DÚK). „Nový systém 
umožní cestujícím odbavování 
bezkontaktními čipovými karta-
mi DÚK a platebního kartami. 
Integrace do systému DÚK nabíd-
ne rychlejší a komfortnější cestov-
ní v rámci celého kraje. Předmě-

tem veřejné zakázky je hardware 
i software vybavení,“ řekl ředitel 
Dopravního podniku měst Mos-
tu a Litvínova Daniel Dunov-
ský. Nový systém značně zjed-
noduší platební styk při nákupu 
jízdních dokladů (nákup plateb-
ní kartou). „Nově bude zřízen na 
webu dopravního podniku e-shop 
pro dobíjení elektronické peněžen-
ky i časového jízdního na čipové 
karty. I přesto, že cílem projektu 
je zvýšení podílu bezhotovostních 
plateb, platby hotovostí zůstanou 
zachovány – ve vozech budou in-

stalovány samoobslužné kasičky 
pro platbu v hotovosti,“ doplnil 
Daniel Dunovský. 

Implementace celého systému 
včetně zkušebního provozu by 
měla po podpisu smlouvy trvat 
přibližně 18 měsíců. V tuto chvíli 
dopravní podnik zodpovídá do-
tazy účastníků řízení. Lhůta pro 
podání nabídek je v tuto chvíli 
stanovena do 9. září 2022. 

Dopravní podnik dále plánuje 
podat žádost o dotaci na poříze-
ní odbavovacího systému do In-
tegrovaného regionálního ope-
račního programu. Předpoklad 
je zhruba v polovině příštího ro-
ku. Dotace by se měla pohybovat 
ve výši 85 procent, zbývající pro-

středky uhradí dopravní podnik.  
Největším úskalím bude souběž-
né fungování stávajícího a nově 
zaváděného systému. „Potřebuje-
me vysoutěžit kvalitního dodava-
tele, který si s tím poradí,“ podot-
kl ředitel dopravního podniku. 

Stávající odbavovací systém 
v MHD je technicky zastaralý 
a nevyhovuje již nárokům ces-
tujících a ani objednatelů dopra-
vy. „Dopravní podnik byl jedním 
z prvních dopravců v Ústeckém 
kraji, který elektronický odbavo-
vací systém ve vozidlech zajistil, 
a proto nyní provozuje systém té-
měř nejstarší,“ připomněl šéf do-
pravního podniku. 

(sol)

Nový odbavovací systém pro 
mosteckou MHD se už soutěží  

MOSTECKO – Veřejná zakázka na nový odbavovací systém MHD na 
Mostecku je vyhlášena. Cestující by ho mohli vyzkoušet v příštím 
roce.  

Prodám BMW X5
Karoserie: SUV; obsah: 2,0; palivo: nafta; rok výro-
by: 9/2016; řazení: automat; najeto: 64 000 km; kou-
peno jako nové; bez poruch; výbava: Přední a zadní 
kamera, navigace, vyhřívaná sedadla u řidiče, spo-
lujezdce a zadních sedadel, CD přehrávač, navigace, 
přídavné prahy. Více na tel.: 739 030 454. 

Trucky se 1. září vypraví  
na spanilou jízdu městem...
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Vyklízení domů, bytů, chat
+420 601 521 459

Firma s letitými zkušenostmi v oblasti správy a údržby 
vlastněných bytových domů a nemovitostí nabízí služby  

i ostatním společenstvím vlastníků.

Sídlo společnosti: ul. J. Skupy 2522 , 434 01  Most
Telefon: 476 705 084, 476 100 758

Vedení evidence domů
Vedení pasportů bytů
Zajištění správného nastavení předpisů služeb včetně jejich rozúčtování 
dle platné legislativy
Výpočet a evidence nájemného a plateb za služby spojené s bydlením
Provádění inkas a plateb z bankovního účtu nájemce
Vypracování evidenčních listů
Vypracování a evidence nájemních smluv
Evidence dlužného nájemného včetně poplatku a úroku z prodlení
Zpracování podkladů pro vyúčtování nákladů na služby spojené s 
bydlením na jednotlivé uživatele
Ke správě výše uvedených činností používáme nejmodernější software 
a tak můžeme nabídnout skutečně účinnou podporu ohledně této 
problematiky.
K zajištění všech legislativně vyžadovaných náležitosti nabízíme dále:
Sledování a zajištění termínů veškerých revizí
Organizace provedení revizí a případně i oprav nedostatků z těchto revizí 
vyplývajících
Soudní i mimosoudní vymáhání dluhů vůči vašemu společenství 
vlastníků.

VÝZVA K VÝKUPU  
BYTOVÝCH JEDNOTEK
Společnost MOSTECKÁ BY-

TOVÁ, a.s. odkoupí bytové jed-
notky v  osobním vlastnictví. Vý-
kup bytových jednotek bude prováděn od všech vlastníků (fyzic-
kých či právnických osob) vlastnících bytové jednotky na území 
města Mostu. Výkup bytových jednotek bude probíhat v  souladu 
s Pravidly pro výkup bytových jednotek schválenými jediným akci-
onářem společnosti dne 3. 2. 2022.

Nabídka k prodeji bytové jednotky od vlastníka musí obsahovat 
údaje uvedené v čl. VII. Pravidel pro výkup bytových jednotek. 

Nabídku k prodeji lze doručit písemně či osobně na adresu:
MOSTECKÁ BYTOVÁ, a.s.
J. Skupy 2522
434 01  Most 
nebo elektronicky na e-mail katanikova@mostecka-bytova.cz

Kupní cena bude stanovena znaleckým posudkem.
Náklady spojené se zpracováním znaleckého posudku a vkladem 
kupní smlouvy do katastru nemovitostí hradí MOSTECKÁ BYTO-
VÁ, a.s.
Bytová jednotka nesmí být zatížena jakýmkoliv dluhem vůči SVJ, na 
bytové jednotce nebude váznout zástavní právo a jiná věcná ome-
zení. Podrobné informace k výkupu budou poskytnuty na tel. čís-
le 476 705 084.
Pravidla pro výkup bytových jednotek jsou zveřejněna na webu 
www.mostecka-bytova.cz

„Lidé si rychle zvykli dostávat 
informace téměř okamžitě. Za-
tímco dříve stačilo využívat pře-
devším tištěná média, dnes je do-
ba zcela jiná. Ani my tuto realitu 
nemůžeme ignorovat, a tak jde-
me s  dobou a dokážeme s  mo-
derními technologiemi adekvát-
ně pracovat,“ komentuje využí-
vání současných informačních 
kanálů generální ředitel Krajské 
zdravotní Petr Malý. 

Kde informace o dění v KZ 
najít? Především v klasické we-
bové prezentaci na adrese www.
kzcr.eu. Největší množství no-
vinek a aktualit s  vysokým po-
čtem návštěvnosti je na face-

bookové stránce. K velmi rychlé 
a úderné prezentaci se lze dostat 
na instagramové stránce a na 
platformě youtube.com, kam 
jsou pravidelně umisťována 
různá videa z nemocnic. Perso-
nalisté využívají také www.lin-
kedin.com. Prezentace na růz-
ných platformách oslovuje růz-
né vrstvy populace a předávat 
informace a osvětu ze zdravot-
nictví je třeba všem. „Veškeré in-
formace nyní dáváme k nahléd-
nutí ihned na naše webové strán-
ky a na sociální sítě. Je obrov-
skou výhodou, že právě v  tomto 
prostoru s veřejností můžeme ko-
munikovat v  reálném čase on-

line,“ doplňuje  tisková mluvčí 
Krajské zdravotní Jana Mráko-
tová.  Krajská zdravotní využívá 
k informování také svou aplika-

ci Kázetka. Aplikace se neustále 
vyvíjí o další novinky a rozšíře-
ní. Aplikaci lze stáhnout v Goo-
gle Play a App Store.           (nov)

Krajská zdravotní se prezentuje  
na sociálních sítích 

ÚSTECKÝ KRAJ - Krajská zdravotní využívá moderní způsoby pře-
dávání informací. Interakce s pacienty, širokou veřejností a zaměst-
nanci je pro správně fungující zdravotnická zařízení nutností. 

„Ocenění  si velmi vážím, 
vnímám ho zároveň jako ohod-
nocení nejen mojí práce, ale 
dlouhodobého snažení celé-
ho našeho týmu na teplickém 
neurologickém oddělení a v RS 
centru. Nikdy nechci mít pocit, 
že má práce je rutina. Mluvit 
s našimi pacienty a vyslechnout 
je považuji za nesmírně důle-
žité. Snažíme se být jim spíše 
jakýmisi průvodci – přátelský 
přístup je osvědčeným recep-
tem a díky tomu centrum dob-
ře funguje,“ reagovala na svou 
účast v  projektu Anděl mezi 
zdravotníky a na své prvenství 
Marta Vachová.

„Vím, že paní primářka Va-
chová dlouhodobě odvádí výbor-
nou práci. Jsem rád, že její vý-
sledky a empatický přístup celého 
jejího týmu k pacientům, kteří ce-
loživotně potřebují pomoc při léč-
bě roztroušené sklerózy, neunikly 
pozornosti ostatních,“ sdělil On-
dřej Štěrba, předseda předsta-
venstva Krajské zdravotní. „Paní 
primářce gratuluji a velice děkuji 
za vše, co pro naše pacienty dělá. 
Díky tomu, že svou práci zastává 
skvěle a dává do ní velký kus sebe, 
jí ocenění Anděl mezi zdravotní-
ky patří naprosto zaslouženě,“ ře-
kl generální ředitel Krajské zdra-
votní  Petr Malý.                  (nov)

Anděl mezi zdravotníky 2022 zná vítěze
Zvítězila Marta Vachová za Krajskou zdravotní

Obě oddělení z  největší ne-
mocnice Krajské zdravotní spo-
lu velice úzce spolupracují jak 
na poli medicínském, tak spor-
tovním. Závod má dlouholetou 
tradici a ve Šluknovském výběž-
ku patří k nejvýznamnějším ak-
cím ve sportovním kalendáři. 

Každoročně se ho účastní téměř 
tisíc cyklistů. 

Pohyb je v lidském životě ve-
lice důležitý a prospěšný, jestli-
že se provádí v přiměřené inten-
zitě úměrné kondici sportovce. 
„Každý sportovec má své limity 
zátěže, kterou je schopen tolero-

vat, nastavené jinde. Tyto limity 
testujeme na oddělení sportovní 
medicíny. Při kontrolovaném za-
tížení na rotopedu sledujeme mi-
mo jiné srdeční aktivitu na EKG 
záznamu a zjišťujeme, jestli srd-
ce dokáže zvýšené nároky při 
sportu bez problémů zvládnout, 
anebo jestli například nedochá-
zí k arytmiím,“ říká primář Od-
dělení sportovní medicíny Ma-

sarykovy nemocnice v Ústí nad 
Labem Jakub Malý a upozorňu-
je: „Tato vyšetření, jak je myl-
ně vnímáno v širší laické popu-
laci, nenáleží jen profesionálním 
sportovcům. Hobby sportovci by 
měli z preventivních důvodů po 
35. roku života také absolvovat 
vyšetření, protože se u nich zvy-
šuje riziko poškození zdraví.“ 

(nov)

Zdravotníci oddělení sportovní  
medicíny šlápnou do pedálů

ÚSTECKÝ KRAJ - Zdravotníci z Kliniky úrazové chirurgie a Oddělení 
sportovní medicíny v Masarykově nemocnici v Ústí nad Labem se le-
tos, stejně jako v loňském roce, zúčastní vyhlášeného cyklistického 
závodu „Tour de Zeleňák“, který se uskuteční v sobotu 3. září v Rum-
burku. 

MUDr. Marta Vachová  se stala mimo jiné absolutní vítězkou v katego-
rii Veřejná správa prestižní čtenářské ankety Osobnost roku Ústecké-
ho kraje 2017. Jde o anketu, ve které hlasuje široká veřejnost a  získala 
celostátní Cenu Ď za podporu a rozvoj zdravotních programů a zdra-
ví za rok 2020.

Tým z Masarykovy nemocnice v Ústí nad Labem na loňském ročníku.

ÚSTECKÝ KRAJ - Vítězství v  soutěži Anděl mezi zdravotníky 2022 
patří Martě Vachové, primářce Neurologického oddělení Krajské 
zdravotní  – Nemocnice Teplice a vedoucí tamního RS centra pro pa-
cienty s roztroušenou sklerózou. 
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Teplo v  Meziboří prudce 
zdražuje. Jak vedení města 
vnímá tuto situaci?

Už několik měsíců tuto kri-
tickou situaci ve městě monito-
rujeme a hledáme řešení. Ceno-
vou politiku soukromé společ-
nosti, která teplo dodává, ovliv-
nit nemůžeme. Je třeba si uvě-
domit, že dokud se v energetic-
ké krizi neocitla celá Evropa, 
dokázal DOTERM SERVIS udr-
žet cenu tepla v Meziboří velmi 
nízko. Vedení společnosti mě 
i celou radu ujišťovalo, že se ce-
na dál navyšovat nebude, ale na-
konec se zálohy navýšily už dva-
krát. Je to pro všechny obyva-
tele města značná komplikace, 
stejně jako pro město samotné. 
Navýšení ceny plynu bude měs-
to stát osm miliónů korun, které 
jsme neměli v rozpočtu. 

Není možné na ceny plynu 
například přispět z městského 
rozpočtu?

To nedovoluje zákon. Město 
nemůže ani v době krize finanč-
ně podporovat soukromou spo-
lečnost. Jediné, co je možné, je 
poskytnutí návratné půjčky, což 
jsme také udělali. Výši záloh to 
ale neovlivní. Jen jsme tím zajis-
tili, že dodavatel má finance na 
nakoupení drahého plynu.

Co tedy může vedení města 
pro snížení ceny tepla udělat?

Oslovil jsem ministra prů-
myslu a obchodu, ale neočeká-
vám, že by nám v tomto případě 
vláda nějak výrazněji pomohla. 
I když to byla právě vláda, kte-
rá v minulosti většinu měst při-
měla k přechodu na ekologičtěj-
ší vytápění plynem. Zahájil jsem 
jednání s ředitelem Severočeské 
teplárenské společnosti Petrem 
Horákem o možnosti napojit 
Meziboří na centrální zdroj tep-
la. Teplárna je stabilní dodava-
tel, nezávislý na zahraniční po-
litice. Pro výrobu tepla využívá 

domácí hnědé uhlí, a proto je 
to v  současné době nejlevnější 
zdroj tepla. Napojení Meziboří 
na centrální zdroj tepla si ale vy-
žádá nejen velmi vysoké inves-

tice, ale také čas. Pro nadcháze-
jící topnou sezónu to řešení ješ-
tě není. Do budoucna by se ale 
město zbavilo závislosti na dra-
hém plynu.                            (ink)

Petr Červenka: Město nemůže  
ovlivnit cenu tepla, hledáme řešení
MEZIBOŘÍ – Obyvatelé Meziboří odebírají teplo a teplou vodu od 
soukromé společnosti DOTERM SERVIS. Turbulentní zvyšování cen 
plynu na evropském trhu se odrazilo rovněž v  ceně  této společ-
nosti, která byla vzhledem k  vysokým cenám komodity nucena 
v  letošním roce už dvakrát navýšit odběratelům zálohy. Meziboř-
ští očekávají pomoc od vedení města. Jak ale říká starosta města 
Petr Červenka, město cenu tepla od soukromé společnosti ovlivnit 
nemůže. Hledá ale jiné řešení, jak do budoucna teplo obyvatelům 
opět zlevnit.

„Uplynulé volební období pova-
žuji za úspěšné. Dosáhli jsme skvě-
lých výsledků díky tomu, že jsme 
měli kvalitního koaličního part-
nera a také díky skvělé práci za-
městnanců úřadu,“ uvedl staros-
ta města Petr Červenka. Osob-
ně považuje za nejúspěšnější ak-
ci  chodník do Litvínova. „Jsem 
rád, že se podařilo, co jsme lidem 
slibovali. Centrum města dnes vy-
padá zcela jinak než před čtyřmi 
lety. To, že dál investujeme do ško-
ly a zvelebujeme ji, považuji za sa-
mozřejmost. Škola a volnočasové 
aktivity dětí a mládeže pro nás by-
ly na prvním místě,“ doplnil Pe-
tr Červenka. V  posledních čty-

řech letech město v  budově zá-
kladní školy provedlo výměnu 
oken, rekonstrukci elektroroz-
vodů, v několika etapách rekon-
struovalo sociální zařízení a pod-
lahy v  tělocvičnách školy. Mezi 
další úspěšné investice uplynulé-
ho období patří například parko-
viště v Májové ulici, komunikace 
na Markově kopci nebo rozvody 
vody pro zasněžování sjezdovky. 
„Peníze z  rozpočtu města plynu-
ly například také do renovací dět-
ských hřišť a odpočinkových zón 
pro děti, ale i pro seniory,“ doplnil 
starosta. Letos město dokončí ta-
ké rekonstrukci atletického oválu 
a hřiště pro agility.                   (ink)

TOP investicí je chodník z Meziboří do Litvínova
MEZIBOŘÍ – Mezibořští radní hodnotili na svém posledním jednání 
uplynulé čtyři roky. S klidem mohli odškrtávat splněné úkoly. 

Úpravna vody Meziboří zve 3. 9. od 9 do 16 hodin na Den 
otevřených dveří. Návštěvníci se seznámí s procesy úpra-
vy surové vody, odebírané z Flájí, na kvalitní vodu pitnou, 
která se distribuuje do měst a obcí v Podkrušnohoří. 

Město cenu tepla od 
soukromé společnosti 
ovlivnit nemůže. 
Hledá ale jiné řešení, 
jak do budoucna teplo 
obyvatelům opět 
zlevnit.
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Seznam distribučních 
míst týdeníku Homér

Most

Fotoateliér Žihla, Magistrát 

města Mostu, čerpací stanice GO, 

SBD Krušnohor, knihovna, Italská 

cukrárna, Hotel Cascade, kavárna 

Taboo, Autodrom Most, divadlo, 

Archa Most, autobusy Kavka, hos-

pic, HSRM, fotbalový stadion Most, 

Hipodrom Most, dopravní pod-

nik, Bilbo, Astra, vlakové nádraží, 

Aquadrom, Central Most

Litvínov a okolí

Schola Humanitas, Městský 

úřad Litvínov, OMW, Fitness Flo-

ra, čerpací stanice GO, Unipet-

rol, KSK Komořany, United Ener-

gy,  a.  s., Městský úřad Meziboří, 

Domov důchodců Meziboří, Cita-

dela, Resort Loučky, Spolužití, Ten-

ba, knihovna, zimní stadion, Pod-

krušnohorská poliklinika, plavecký 

bazén, hospoda Černice, zdravot-

ní středisko Horní Jiřetín, Městský 

úřad Horní Jiřetín

Ostatní města a obce

Líšnice, Polerady, Havraň, Vrsk-

maň, Bílina, Malé Březno, Strupči-

ce, Teplice, Jirkov, Chomutov

DALŠÍ ZPRÁVY A ZAJÍMAVOSTI NAJDETE NA WWW.HOMERLIVE.CZ

ÚSTECKÝ KRAJ - Švédské studio 
Mandaworks, vítěz mezinárod-
ní architektonické soutěže k je-
zeru Milada, představilo na jaře 
veřejnosti svůj návrh. Až dosud 
posbíralo studio k návrhu přes 
500 připomínek, které posléze 
zapracovalo. Upravenou kon-
cepční studii představili archi-
tekti  pro vedení Ústeckého 
kraje a hejtmanu Janu Schille-
rovi.

Mezi nejčastějšími připomín-
kami  bylo například zkvalitně-
ní dostupnosti, zvýšení bezpeč-
nosti pro cyklisty, chybějící stín, 
požadavky na větší počet pláží 
a zlepšení přístupu do vody, ví-
ce tras a tratí kolem jezera pro 
různé druhy sportů a vytvoře-
ní kvalitního a komfortního zá-
zemí pro návštěvníky. Všech-
ny zmíněné připomínky studio 
v rozvoji koncepční studie zo-
hlednilo. V průběhu podzimu 
by měli architekti vyhodnotit 
a  zapracovat poslední podněty 
a koncem roku či počátkem no-
vého roku by měla vzniknout fi-
nální verze studie. 

Přepracovaná koncepční stu-
die přinesla rozšíření trmic-

ké pláže, vybudování přístaviš-
tě a stanoviště pro záchranáře, 
vznik kruhového objezdu a lep-
ší napojení na exit dálnice D8, 
zahuštění sítě zpevněných i ne-
zpevněných stezek a cest, rozší-
ření ploch pro kempování, uby-
tovací i sportovní zařízení pro 
celoroční provoz včetně služeb 
či umístění sadů a farmy v oko-
lí jezera. Oddělit by se měla ta-
ké rekreační doprava od té ob-
služné.

V otázce rozvoje zázemí ko-
lem jezera Milada   je však nej-
důležitější vyřešit budoucí sprá-
vu a management území. Pře-
vážná většina území kolem je-

zera Milada patří v současné 
době státu (území spravuje stát-
ní podnik Diamo). Stát však re-
alizovat rozvoj kolem jezera ne-
bude, bude se však snažit vy-
tvořit příznivé podmínky pro 
investice obcí či soukromníků. 
Jezero Milada by mohlo na zá-
kladě možných scénářů přejít 
do správy okolním obcím, sta-
tutárnímu městu Ústí nad La-
bem či soukromému vlastní-
kovi. Roční náklady jen na pro-
voz a údržbu jezera jsou přibliž-
ně 10 milionů korun. Území by 
si mělo zachovat celistvost, roz-
prodávání a dělení pozemků se 
neplánuje. Dobrou zprávou je 

vybudování elektrických přípo-
jek a splaškové kanalizace a vo-
dovodu, ke kterému došlo před 
zahájením letní sezóny.  

Řada klíčových projektů, me-
zi které patří například par-
koviště, však naráží na ne-
soulad s územními plány ob-
cí a měst. Bude tedy potřeba 
požádat o změny dokumenta-
ce.  Diamo  počítá také s vyu-
žitím  18  ekomiliard, dotační-
ho programu určeného na od-
straňování ekologických škod 
vzniklých před privatizací hně-
do-uhelných těžebních společ-
ností v Ústeckém a Karlovar-
ském kraji.                                    (nov)

Hejtman viděl budoucnost jezera Milada

Kromě požárem zasaženého 
okolí Hřenska lze navštívit celou 
řadu míst v Českém Švýcarsku 
a jeho okolí. Inspirací vám mů-
že být katalog certifikovaných 
regionálních výrobců České-
ho Švýcarska. Řadu z nich mů-
žete i osobně navštívit, prohléd-
nout si a také u nich nakoupit. 
Možností je celá řada, podrob-
né informace získáte na webo-
vých stránkách nebo v  přilože-
ném katalogu:  www.ceskesvy-
carsko.cz.

Tipy na výlety k regionálním 
výrobcům: Nobilis Tilia na Vl-

čí Hoře, Pivovar Falkenštejn 
v  Krásné Lípě, Pivovar Kocour 
ve Varnsdorfu, Pivovar Nomád 
v Děčíně, Farma Růžová v obci 
Růžová, Mydlárna Rubens v Rů-
žové, Muzeum nožířství Mikov 
v Mikulášovicích, Mýdlárna Ša-
frán v  České Kamenici, Café 
Dlask ve Varnsdorfu nebo cuk-
rárnách na náměstí v Krásné Lí-
pě a na zámku ve Šluknově, Zá-
mek Děčín ve svými komento-
vanými prohlídkami pro malé 
i velké či Podstávkový dům v Li-
pové u Šluknova. 

(nov)

Do Českého Švýcarska za regionálními výrobci
ÚSTECKÝ KRAJ – Ačkoliv Švýcarsku požár poškodil část území ná-
rodního parku, tento region stále žije. Společně se svými blízkými 
a přáteli přijeďte sdílet zážitky do Českého Švýcarska a prožijte ne-
všední akce v krásném přírodním i kulturním prostředí. 

Navštívit můžete například rodinnou přírodní Mýdlárnu Rubens, kde 
najdete nejen obchůdek, ale i tvořivé dílničky. 

Pro lepší budoucnost.

Nový Hyundai TUCSON 
Plug-in Hybrid.

Hyundai TUCSON 2

*Reprezentativní příklad financování Hyundai Tucson Smart 1,6 T-GDI s programem Hyundai Finance: pořizovací cena 639 990 Kč 
vč. DPH, výše úvěru 191 997 Kč, akontace 70 % (447 993 Kč); pevná úroková sazba 0,99 % p. a., RPSN: 20,30 % p. a.; 1.–24. měsíční 
splátka úvěru 8 083 Kč; měsíční splátka pojištění 1 561 Kč; měsíční splátka včetně pojištění 9 644 Kč; poplatek za poskytnutí 
úvěru 0 Kč; délka úvěru 2 roky. Celková částka k uhrazení (jistina, úroky, hav. pojištění, pov. ručení, poplatek) 231 456 Kč, pojištění 
obsahuje havarijní pojištění a povinné ručení (spoluúčast 10 %, min. 10 000 Kč). Platnost nabídky je do 30. 9. 2022 nebo do 
odvolání. Poskytovatelem úvěrového financování a zadavatelem reklamy na finanční produkt je společnost ESSOX s.r.o. Příklad 
financování je orientační. Poskytovatelem pojištění je společnost UNIQA pojišťovna, a.s.

Hyundai TUCSON Plug-in Hybrid se pyšní dojezdem až 62 km čistě na elektřinu. 

www.hyundai.cz

Cílem Hyundai je dosáhnout uhlíkové neutrality do roku 2045.

Financování 
* od 0,99 %

Autosalon Most s. r. o.
Nad Koridorem 776, 434 01 Most
tel.: 775 42 40 40
www.hyundai-most.com

Jedná se o jediný integro-
vaný přívoz v  síti dopravních 
prostředků Dopravy Ústecké-
ho kraje a platí na něm jízden-
ky DÚK. Přívoz F1 pojede dá-
le již dle běžného jízdního řá-
du. Podobně se rozjely i dal-
ší přívozy na Labi v  němec-
kém příhraničí - ve Schmil-
ce, Postelwitz, Krippenu a Bad 
Schandau.   Zároveň se ote-

vřel i hraniční přechod Hřen-
sko –Schmilka.   Otevření pře-
chodu umožní, že přeshranič-
ní autobusová linka DÚK čís-
lo 435 bude opět zajíždět až do 
německé Schmilky.   Jízdní řád 
linky 435 se od 1. září už také 
vrátil do svého standardního 
režimu, tj. se čtyřmi páry spo-
jů během víkendu. 

(nov)

Přívoz Hřensko-Schöna je opět v provozu
ÚSTECKÝ KRAJ - Po několikatýdenní výluce kvůli požáru v  národ-
ním parku Českosaské Švýcarsko je  opět plně v provozu přeshranič-
ní přívoz F1 Schöna – Hřensko.

Ústecký kraj letos mezi fil-
maře rozdělí 3,1 milionu korun. 
Maximální výše podpory je je-
den milion korun. Ze sedmi při-
hlášených projektů nyní sedmi-
členná odborná komise složená 
ze zástupců filmových profesio-
nálů a expertů, zástupce Filmo-
vé kanceláře Ústeckého kraje 
a kulturní instituce v regionu 
vyberou po posouzení všech 
kritérií příjemce podpory. „Do-
tační program pro filmaře při-
náší ekonomickou podporu regi-

onu, protože štáby získané pení-
ze utrácí u nás, a mnohdy je to 
víc peněz, než kolik od kraje zís-
kaly. Zároveň je to určitá prestiž 
nejen v tom, že se lokace z kra-
je objeví na filmovém plátně, ale 
především v tom, že se Ústec-
ký kraj stává partnerem umělec-
ké tvorby,“ připomněl náměstek 
hejtmana  Jiří Řehák úspěch fil-
mového debutu Michala Blaš-
ka – drama Oběť. Ten se natá-
čel u nás a je  jedním z finančně 
podpořených projektů z loňské-

ho ročníku filmového progra-
mu. Probojoval se na prestiž-
ní filmový festival v Benátkách, 
což je pro český film mimo-
řádný úspěch. Benátky ho uve-
dou v prestižní soutěžní sekci 
Orizzonti. Čeští diváci snímek 
uvidí od 10. listopadu v běž-
né distribuci.  Připravuje se ta-

ké regionální premiéra za účas-
ti tvůrců. Film Oběť vznikl v tří-
stranné mezinárodní koproduk-
ci. V Čechách se na jeho tvorbě 
zásadně podílel Státní fond ki-
nematografie, Česká televize, 
Jihomoravský filmový nadační 
fond a Plzeňský a Ústecký kraj. 

(nov)

Drama „Oběť“ putuje do Benátek
ÚSTECKÝ KRAJ - Letošní ročník krajského dotačního programu na 
podporu filmové  tvorby je  uzavřený. Odborná komise nyní posou-
dí přihlášené projekty a vybere ty, které získají od Ústeckého kraje 
finanční podporu. 

Území jezera Milada spravuje státní podnik DIAMO.
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 K vidění budou skoro dvě 
desítky závodních aut od ra-
ce trucků, přes vozy série Eu-
roNASCAR a TCR Eastern Eu-
rope. Ke spanilé jízdě se připo-
jí i část týmu britského časopisu 
Top Gear v čele s legendárním 
Stigem. Trasa povede z autodro-
mu na setkání s fanoušky, kte-
ré se uskuteční na parkovišti za 
hlavní poštou. Na místě proběh-
ne autogramiáda jezdců, ukázky 
vozů a techniky a soutěže o hod-
notné ceny.

Trasa Spanilé jízdy 

Brána Autodrom Most Tvroz-
va 5 - ulice Pod Širokým vrchem 
- Slovenského národního po-
vstání - Čsl. armády - Chomu-
tovská - Rudolická - Moskevská 
- Jiřího z Poděbrad - parkoviště 
„za poštou“ - zastávka na setká-
ní s fanoušky - Jiřího z Poděbrad 
- Moskevská - Josefa Skupy - Slo-
venského národního povstání - 
Pod Širokým vrchem - brána Au-
todrom Most Tvrzova 5.     (nov)

Mostem projede SPANILÁ JÍZDA závodních trucků

Atraktivitu série pro české fa-
noušky maximalizuje řada čes-
kých jezdců a týmů. Nejvýraz-
nějšími a zároveň i nejlepšími 
z pohledu bodového hodnoce-
ní, mezi nimi jsou  Petr Seme-
rád  a  Václav Janík  z  Hyundai 
Janík Motorsport, kteří s  Hy-
undai i30N TCR budou v Mos-
tě bojovat o titul v absolutním 

pořadí mezi jezdci i týmy. Bě-
hem víkendu je pro návštěvní-
ky připraven bohatý doprovod-
ný program. Diváci mají vol-
ný vstup do paddocku, mohou 
se těšit na autogramiády jezd-
ců, pódiovou show a oblíbený 
Truck Fest. Organizátoři při-
chystali i výstavu kamionů s al-
ternativními pohony, ukázkové 

jízdy školy smyku pro náklad-
ní vozy, offroad jízdy s náklad-
ním vozem IVECO a mnoho 
dalších atrakcí pro děti i rodiče, 
včetně tematického merchan-
disingu.

Závodní okruh nabízí  nový 
povrch, zvětšené únikové zó-
ny a řadu technických vylepše-
ní. Mezi nejzásadnější novin-
ky se řadí rekonstruovaná řídi-
cí věž a nový kamerový systém, 
který využívá 27 kamer pro sle-
dování dráhy. Návštěvníky pak 
bezpochyby potěší i  nová mo-
derní restaurace, na jejíž střeše 
je umístěna  vyhlídková terasa 
s barem.                             (nov)

Nedělní závod se pojede s otočeným startovním roštem!
MOST - Autodrom Most  nabídne  od pátku 2. září do neděle 4. září 
závody nabitý víkend. Na své si přijdou fanoušci okruhových taha-
čů i příznivci silných osmiválců NASCAR, a také milovníci svižných 
soubojů mezi cestovními vozy v regionálním šampionátu TCR Eas-
tern Europe. Série, v níž startují týmy a jezdci z východní Evropy, ale 
i z Německa a Švýcarska, nabídne jeden závod denně, a ten nedělní 
bude navíc s otočeným startovním roštem. 

Chtěla bych navázat na osmi-
leté působení v Poslanecké sně-
movně, kde se mi dařilo, mimo 
jiné, prosadit i potřebné zákon-
né změny, které výrazně pomá-
hají našemu kraji. 

 Například se nám ve spolu-
práci s dalšími subjekty v regio-
nu, jako jsou odbory a Hospo-
dářská sociální rada Ústecké-

ho kraje, podařilo prosadit pří-
spěvek ke snížení dopadů útlu-
mu těžby na dole ČSA. Původ-
ně tato vyhláška totiž počítala 
jen s  pomocí v  Moravskoslez-
ském kraji.

Mezi svůj další velký úspěch 
řadím mimořádné odměny pro 
sociální pracovníky v obcích 
a městech a zaměstnance v dět-

ských domovech v  době covi-
du. Jejich nasazení bylo opravdu 
značné a ve velké míře zastávali 
i jiné resorty. Prosadila jsem ta-
ké první finance na mimořádné 
odměny pro naše zdravotníky 
a i jejich pozdější navýšení. Jsem 
také hrdá, že díky mým opako-
vaným návrhům k navýšení roz-
počtu pro sociální služby byly fi-

nance pro tuto oblast v potřebné 
výši a nehrozil žádný možný ko-
laps z důvodu nedostatku finan-
cí, anebo dokonce ukončení ně-
kterých sociálních služeb. 

A stejně chci postupovat 
i v Senátu.

Kandiduji za Most, kde se po-
týkáme s problematikou vylou-
čených lokalit, chudobou, zvý-

šenou kriminalitou i nízkou 
vzdělaností. Mým cílem vždy 
bylo a bude pomáhat našemu 
regionu. Je nutné, abychom měli 
ucelený systém sociální podpo-
ry, který bude adresný, co nej-
jednodušší a zároveň bude po-
máhat tam, kde je to potřeba. 
Energetickou krizi je nutné řešit 
okamžitě a rázně!

Patříme ke strukturálně po-
stiženým regionům. Pokud 
chceme zlepšit kvalitu živo-
ta v  našem kraji, musíme být 
v Praze slyšet dvojnásob.  

Hana Aulická Jírovcová
Nezávislá kandidátka 

do Senátu za Mostecko
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VOLEBNÍ OBVOD č.  MOST
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VOLBY SENÁT  . – . září 

 Potřebujeme senátorku, která  „kope”  za náš region.

 https://aulicka-cz.webnode.cz

Pokud chceme zlepšit kvalitu života na  
Mostecku, musíme být v Praze slyšet dvojnásob!

MOST - Ve čtvrtek 1. září se v předvečer startu jubilejního 30. roční-
ku Czech Truck Prix uskuteční od 17.30 hodin spanilá jízda závod-
ních speciálů z autodromu do centra Mostu.

Kde při závodech parkovat?
Závody na autodromu o prvním zářijovém víkendu 
přinesou omezení dopravy v části Mostu.
Zákaz vjezdu (mimo dopravní obsluhu) bude v uli-
cích Slovanská, SNP, Prokopova, Pod Resslem, Marie 
Majerové a Svážná. Provoz bude regulovat pořada-
telská služba Autodromu Most. 
Pořadatelská služba předá informace o parkování 
na bezplatných místech - parkoviště na Hořanské 
cestě (60 míst), před restaurací Zátiší (75) a podél 
ulice Pod Širokým vrchem a SNP (315).
Dále bude možné parkovat na placených parkovi-
štích - Matylda (300), dvě parkoviště autodromu 
(800), parkoviště na hřišti softballového klubu (100). 
V rekreačním areálu Matyldy bude vyčleněna par-
kovací plocha pro návštěvníky areálu s kapacitou 
zhruba 60 parkovacích míst.

Autodrom Most  nabídne  od pátku 2. září 
do neděle 4. září závody nabitý víkend.


